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Készült a Budap est Főváro s IV. keľül et Új pest Önkormán yzata Képvi selő -testül etének
2023, szeptember 28-án (csüttiľtiik) 14,00 ĺórai kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István ilt 14.II. em.) Dísztermében tartott üléséľől

A képviselők közül ielęn vannak:
Altfatter Adalbert
dr. Dabous Fayez
Czigler Lźĺszlő
Czinke Sára
Déri Tibor
Hladony Sándor
Molnár Tiboľ
Maholányi Zsolt

Nagy István
Ozsváth Kálmán
Perneczky Lźszlő
Rácz Noľbeľt
Rádi Attila
dľ. Szabó Gábor
dr. Szabó Béla
Szecsődi Tamás

Szécsi Péter Pál
dľ. Trippon Noľbert
Vasvári LészIő

(1e fo)

Az ülésre később érkezett: Szabó Balźus (14,10)

Az ülésről távol van:, Farkas István,

Jelen vannak (részben tanácskozási jogqal):
Bedo Katalin alpolgármester
dr. Moldván Tünde jegyzo
dľ. Gácsi Anett Erzsébet al1egyző
dr' Szentes Kinga Szociális Főosztály vezetoje
dr. Bognár Ildikó Igazgattĺsi Foosztály vezetóje
Tur o czi András Váro süzemeltetési Fő o sztály v ezetoj e
Mike Józsefné Igazgatási osztály vezetőj e
Máľtonffy István Foépítészi Iroda vezetője
Juhâsz András Gazdasźryi Főosztály vezetóje
Szakács Viktor Szociális osztâIy vezetője
P alánkay P atrí ci a S zemélyügyi o sztály v ezetőj e
Madar ász Zsuzsanna Lakásü gyi o sztá,Iy v ezetőj e
Yesza Eľzsébet Ifiúsági, Spoľt, Művelődési és oktatási osztály vezetoje
T. Kovács Beáta Adőigazgatási osztály vezetője
dr. Piros Judit Vagyongazdálkodási osztály vezetője
Ilcsik orsolya Pénzügyi és Számviteli osztály vezetóje
Gerhát Zoltćtlrlé Ü gyviteli o sztźĺ|y v ezető je
Mohai Zoltźn Önkormányzati Rend észet v ezetője
Flender Éva könyv vizsgźĺlő
Mikó Alexandra Kabinetvezeto
Simondán Bence Kabinetvezető
dr. Pécsi Szilvia Kabinetvezető
dr. Erdélyi Dávid referens
dr. Hegedűs Ákos referens
Csernyánszkyné Római Aranka Informatik ai osztźiyvezető helyettes

Déľi Tiboľ
Köszönti a Képviselő-testület tagtrait, Varju Laszlő orszâggýlési képviselő urat, a megjelent
vendégeket, valamint a Hivatal munkatársait. Megállapítja, hogy a képviselő-testületi ülés 19 fővel
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határozatképes.
TtĄékoztaţa a Képviselő-testületet és vendégeinket, hogy a napokban 96 éves koľában elhuný dľ.
Bodrogi Jenő, aki az Újpesti Képviselő-testületnek több cikluson keľesztülvolt a tagtra, valamint a
Lengyel Nemzetiségi Önkormtnyzatképviselője is volt' Nagyon sokan szerették és tisztelték. Kéri
a Képviselo-testületet, hogy egy perces néma felállással tisztelegjenek emléke előtt.

Déľi Tibor
Folýatódik az ülés. Megállapítja, hogy a képviselő-testületi ülés 19 fovel határozatképes. Előszĺjr a
Napirendről szavaz a testület. A Napiľenddel kapcsolatban Trippon Norbert alpolgármester úľ
ügyrendben kér szót.

dľ. Tľippon Noľbert
Tisztelt Képviselő-testület! Azért kért ügyrendben szót' mert szeľetné javasolni, hogy a Képviselő-
testület elott lévő napirendi javaslatban azBgyebek napirendi pontot megelőzően vegyenek fel egy
plusz napirendi pontot, nevezetesen a Képviselő-tęstület Szervęzeti Mrĺködési Szabźlyzatźlnak a
módosítását'

Déri Tiboľ
Kéri a testület tagtrait tekintsék Tľippon alpolgármesteľ úľ indítványát alapjavaslatnak és ennek
m e gfel el ő e n szav azzanak a Nap iľend el fo gad âsźr ől.

Budapest Főváros Iv. kerület Úipest onkoľmánvzata Képviselő_testületének
17712023.(IX.28.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáľól

Nyílt ülés:
1. Javaslat bizottsági tagcseľéľe

Előterjęsztő: Déri Tibor polgármester

2. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata és intézményei 2023. évi
összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabá,|yairől szóló rendelet III. szźlmtl
módosítására
Előteľj esztő : dr. Trippon Noľb eľt alpol gáľmester

3. Döntés azlves út és Sándoľ István utca keresztezésének észak-keleti oldalán lévő ingatlanon
épülő ttrsashźn ťoldszintjén 12 db meglévő iľoda helyett kialakítandó 12 db lakás
településrendezést érintő módosításainak Telepítési Tanulmánýeľvével és
Tel epĺil ésľend ezé si S zęr zó dés ével kap cs o l atb an
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgármester

4. Döntés Budapest Főváľos IV. kerület 7 . szźlmu, Megyer Kertváľos Városszeľkezeti egység
Kerületi Epítési Szabttlyzatttrol szőlő I9l20I8. (VI. 1 1.) önkormtĺnyzati rendeletének Fóti út
- Fiumei út _ Julianus baľát utca - Váci út á|tal hattlrolt tömb terülętéľe vonatkozó
módosításának véleményeztetési tervdokum enttrciőjźx al kapcsolatban
Előterj esztő : Déri Tibor pol gáľmester

Tâjékoztatâs az,,Orszâgos Futópálya-építési Pľogram'' 2023. évipâlytĺzatávalkapcsolatban
Előteľiesztő: dr. Trippon Norbeľt alpolgáľmester

6. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzata feĺlrltaľtásában működő
Újpesti Nyáľ ovoda és aZ Újpesti Játék-Mozgás-Kommunikáció Óvoda maximális
csoportléts ztm tűllépésének engedélyezéséľe
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester
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Javaslat a Bursa Hungarica Felsooktatási onkormányz i Ösztöndíjrendszeľ 2024. évi
fordulój áho z v alő csatlakozásra
Előteťesztő: Bedő Katalin alpolgármester

8. Javaslat feladat-ellátási előszerzodés és feladat-ellátási szęrződés
j óv ahagy âsttr a a 3 8 . szźlmt fel nő tt h ázi o rvo si kor zet v onatko zźr, źtb an
Előteť esztő : Pemeczky Lâszló alpol gáľmester

megkotésének

9. Javaslat a védőnői ellátás állam tllta| történő biztosításával kapcsolatos döntések
meghozatalára
Előteri esztő : P eľneczky Lt.szlő alpo l gármester

10. Javaslat Újpest onkormányzattĺnak Szociális Intézménye alapitő okiľatának módosítására
Előteť esztő : P erneczky Lâszlő alpo l gármester

ll.Javaslat Újpest onkormányzattnak Szociális Intézménye Szakmai Programjának és
S z erv ez eti é s Műkö dé si S zab źůy zatźnak mó do sít ás áľa
Előteť esztő : Pemeczky Lászlő alpolgármester

12. Javaslat Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzat Polgtĺrmesteri Hivatala
Gazďasâgért, koltségvetésért, városüzemeltetésért és projektmenedzsmentért felelős
Alpolgármesteri Kabineten, Gazđasági Főosztály, Pénzugyi és Számviteli osztályoî, az
Igazgatási Főosztály, Anyakönyvi Csoportnál és aZ Ügyviteli osztályon, a
Váľosüzemeltetési Főosztály' Beruházási osztályon és a Városüzemeltetési és
Kömyezetvédelmi osztályon lévő üres és megüľesedő álláshelyek betölté séhezvaló előzetes
hozzâjélrultĺsről
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

13. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat Gazdastĺgí Intézménye
igazgatői (magasabb vezető) munkakörére vonatkoző pá,Iyćr;ati kiíľáshoz való előzętęs
hozztýźĺrulźĺsrol.
Eloteľjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

Iţ.Tt|ékoztatás 2023. augusztus 28. nap1a és 2023. szeptember 20. ĺapja között tLtruhźLzott
hatáskörben hozott dontésekről
Előteťesztő: Déri Tibor polgármester

I 5 . T áj éko ztatts a lej art hattlri dej iĺ határ o zatok v é greh aj tás áró l
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

16. Javaslat a Budapest Főváros IV. kertilet Újpest Önkormányzata Képviselo-testületének
Szervezeti és Működési Szabâ|yzatâről szőlő 2212019. (X. 30.) önkormtĺnyzati rendelet
módosításáról
Előteťesztő: Déri Tibor polgármester

17. Egyebek
(19 igen, elfogadva)

Szabó Balázs önkormányzati képviselő ]4,]0 órakor megérkezett, így a Képviselő-testüĺet lëtszáma
20fő lett.



Déľi Tiboľ
Trippon Norbeľt alpolgármester úľ az e|ső napirendi pont előtt ügyrendben kér szót.

dľ. Tľippon Norbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Élve a testület Szervezeti Működési Szabtůyzatában foglaltakkal,
egy eztetés célj ából félóľás fr akció szünetet szeretne kérni.

Déľi Tiboľ
Félórás frakciószi.inetet rendel el

FRAKCIOSZUNET

Déľi Tĺbor
Folýatódik a képviselő-testületi ülés az 1. napirendi ponttal.

1. Javaslat bizottsági tagcseľére
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

Déri Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés észrevétel nem lévén szavazźstateszi
fel a hatáľozati javaslatot.

vá.Jtozńsáről
Budapest Fováros IV. keľület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

a) a Klíma- és Köľnyezetvédelmĺ Bizottság elhuný taga, Rákosi Judit alelnök helyéľe
megvtĺlasztja Arnold Ákost, 2023. októbeľ 1. napjźúől 2024. október 31. napjáig terjedő
hatârozottidotartamra;

b) a Klíma- és Kiirnyezetvédelmi Bizottság tagźĺnak megvźůasztja Ugľay J. Beľillt 2023.
október 1. napjától 2024. októbeľ 3L napjá,ig teľjedő hatârozott idotartamľa'

Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(20 igen, elfogadva)

Megkéri Ugray J. Berill most megvźtlasztott bizottsági delegált tagot, hogy az eskü letételéhez
fáradjon előle. Felkéri Molnár Tiboľt, a Képviselő-testület legfiatalabb tagtrât, hogy mondj a ę|ő az
eskü szövegét.

Ugray J. Beľiĺl bizottsági delegált tag ĺetette az esh)t.

Déri Tiboľ
Gľatulál, és jó munktltkivtn.

2. Javaslat a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkoľmányzata és intézményei2023.
évi tisszevont költségvetéséľől és a végľehajtás szabályaiľól szóló ľendelet III. számú
módosítására
Előterjesztő: dr. Trippon Norbeľt alpolgáľmester



Dľ. Tľinnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság a mai napon megttĺrgya|ta a
költségvetés III. számú módosításának javaslatát és a Képviselő-testületnek elfogadásralavăsolta, a
képviselők is megkapták, megismeľték' Bízik benne, hogy minden tekintótben áigondolták,
áttanulmányozttlk és mindezek Íigyelembevételével javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Szabĺó Balázs
A költségvetéssel kapcsolatban, a helyi védettségű épületek Îelűjítâsâraelkülönített 25.000.000 Ft-
ról szeretne érdeklődni. Ez, ha jól lźťĺta, tovtlbbra is rendelkezésre áll a költségvetésben, és akkoľ
ennek az idei felhasznźitlsával kapcsolatban van-e arra lehetőség, hogy a benffitott pźĺlytnata a
Kossuth utca 68-nak megkapja ezt atámogatást? 16.000.000 Ft-ratarIanânakigénýennek ahźznak
a lakói. Elkészítették a terveket, elkészítettek gyakorlatilag mindent, amit a roepĺteszi Iľoda előírt
számukľa. Azugy tavasz őtaht:ződik, és úgy látja, nem mozdul előre. Most megnyugodott, hogy ez
az osszeg továbbra is ott szerepel a költségvetés módosításában és tudja, hogy több ilyen vedett
épiilet nempźiyźnna ebben az évben ilyen célra, ezért azt szeretné kérni, hogy ebből a 25'000.000
forintból 1ó.000.000 forintot eÍTe a célra le tudjon hívni ez atźrsashćvÚjpesten, ami természetesen

zeretné kéľdezni elsősorban Trippon Norbeľttől' hogy
ezt a felujitást idén? Kéľi, hogy o vtĺlaszoljon eÍTe a
az elmiilt hónapokban' Déri Tiborľal tegnap itt a

parkolóban, telefonon is, Czigler Lźr;zloval is beszélt, mindenki megígérte, a Borfesztivál alatt is
meg lett ígérve, az eloző testületi ülésen is meg lett ígérve. Ezt az ígéľetet szeretné a htn lakői
nevében most már beváltani. Ahazlakói, fi'iggetlenül a mai testületi üléstől írtak neki és a mai napon
aľľól értesitették, hogy jövő héten taĄźLk a következ ő közgyűlésüket és szeretne mtĺ. eľ:e a
közgytĺlésükre jó hírľel érkezni, illetve jótanácsokkal ellátni őket arra vonatkozóan, hogy amikor a
pâlytvatot frissítik - nem tudja hol taľt most azĺťlgy, hogy hol akadt el -, akkoľ aztbenyţtsák és
kedvező elbírálásban részesülhessęnek még ebben az évben. Azt szeretné ęlkeľtilni mirldezzel,hogy
így jârjaĺak az újpesti védett éptiletek, mint mondjuk tavaly jtrtak, hogy egy sem újult meg
közülük, hiszen tavaly ís ez a25.000.000 forintos keľet rendelkezésre állt, de mivel annyiľa szigoru
ez a reĺdelet,. ami a védett épületek felújítását elviekben tźlmogatnâ, hogy nincs olyan htz
g.yakorlatilag Újpesten, aki 

"oďtudna 
vagy akaľnapćůyâzni,hiszeňolyan f.ltét.l"k"t ttlmaszt az

onkormányzat, amit nem tudnak vállalni és máľ azt se derül ki, hogy éľdemes-e nekik ezen
gondolkodniuk. Elolvassák ezt arendeletet és úgy döntenek, hogy ezt till nehéz, ezért javasolta az
eloző testületi ülésen, hogy ezt a rendeletet módosítsák, annak érdekébęn, hogy több ház előtt
megnyíţon ez a Lehetőség itt a kerületben' hogy ilyen felújításokat tudjanak eszközölni. Azt
gondolja' hogy 25.000.000 forintból legalábt egy, de van olyan eset szeľinte, hogy akár két htu is
meg tudna újulni évente. Nem érti, hogy azÖnkormányzatmiértnem akar élni ezzela lehetoséggel.
Nem arra kéne szerinte várniuk itt a Városh âzân,hogy majd esetleg valamelyikhźzpalyâzik' hanem
proaktívan kellene önmagának ahźĺzaknak a figyelmébe ajánlani, ez Újpest városának az érďeke
kellene legyen, hogy ezeket az épuleteket megőrizzék azutókoľnak'
Azt gondolja, ebben az esetben, amiről beszél itt most, gyakorlatilag minden megvan, lakói
összefogás, sĄćĺt pénzükből leterveztették ezt az épuletet településképi egyeztetést lefolýattak,
ilyen engedélyezési eljáráson is túl vannak már' van épitész, közös képviselet, szźĺndék, minden
megvan' mégis húzódik ez azigy. Nagyon udvarias volt eddig, ,,birkatüľe1emmel'' viszonyult ehhez
azigyhoz, de most mtr ltĺtja, hogy húzódik, és indokolatlanul késedelmet szenved, és ezértszeretné
sürgetni aYźrosvezetést, hogy hozzoĺ ľendeletmódosítást ebben az ügyben. Ha nem hajlandő ezt
megtenni, akkor viszont egy olyan támogatási formát találjon ki ennek aházĺak, ami elvezet odáig,
hogy a felújítás megtoľténhessen' Szerinte ez mindenkínek az érdeke lenne, ha egy jó gyakorlatot
ki tudnának ebből alakítani, o erre torekedett az előző projekt esetében' Talán más újpesti védett
épületek is gyorsabban' meg hatékonyabban, meg még szebben újulhatna meg a jovőben. Szerinte
ez lenne a közös érdekük és emiatt is kicsit füjdalmas, hogy nem tudott ez a projekt még
előrehaladni, ugyanakkoľ természetesen utólag is sztzadjára is szeretné megkĺlszoĺlni, hogy a
mellette levő szomszéd épületet viszont tudta támo gatni az onkormányzat, és nem tud elég hálás



lenni, meg a lakók se tudnak elég hálásak lenni, de most a feladat az,hogy a szomszéd épület is meg
tudjon újulni. Ebben kéri Trippon Norbert segítségét elsősorban.

Déľi Tiboľ
Mindenki előtt ismert az a rendelet, ami szabtiyozza a védett épületekkel kapcsolatos felújítás
műveletét. Zârojelbe jegyzĺmeg, hogy amennyiben ezenazúton indulnak el' attól kezdve valőjaban
Újpest valamennyi,Ig4}-től 1980-ig épulthâzis jelentkezhetne olyan önkormányzatitźtmogatŕľ;ra,
amiben valőjëhan az onkormânyzatnak semmilyen tulajdonrésze nincsen. Az az önkoľmányzati
rendelet, ami most is érvényben van' a kerületek összehasonlításában alegbokezűbb' e tekintetben.
A Kossuth u. 70. szttmuhtĺzat említi, ahol 12.000'000 forintot adott az onkormtnyzat,más kerület
csak 500.000 foľintos hozzâjâruIâst biztosít egy ilyen esetben. Az Önnek készítendő vtiasz, ami
tudomása szerint a napokba fog kimenni alpolgármesteľ úľtól, mélyen ę|ęmzi ezeket a dolgokat és
vizsgtijźlk természeteseĺ azt, hogy egy rendeletmódosítással hogyan lehet mondjuk nagyobb
mozgásteľet biztosítani.

Czigler LászI'ő
Ahogy Polgáľmester úr is elmondta, az egyik legmegengedőbb Újpest Önkoľmányzattnak a
rendelete. Példaként említi, hogy a IX. kerületben maximum 500'000 forinttal tudják támogatni
hëvakat,ta|źnaXIX. keľületben ez 20.000'000 foľint, viszont aprojekt koltségénekmaximum 500ń-
ât támogatja. Álláspontja szerint végtelentil jó, megengedő és rugalmas az Újpesti Önkoľmányzat
rendelete. Tudomása szerint aFoépitészi Irodán további egyeztetésľevâtjtk ahźnat, akikmégazőta
nem jelentkeztek. Javasolja, gyorsan keressék meg a Főépítészi Irodát és akkor le tudják folyatni a
megfelelő egyeztetéseket. Valóban nagyon szép minoségben késztilt el a Kossuth utca7O és a 68-
nak is javasolja, hogy feleţenek meg az önkormányzati rendeletnek' Némi önerővel ľendelkeznek,
tehttt, amik nem tartozĺak bele a védettséggel kapcsolatos dolgok közé, például a szigetelés,
źilvtnyozćts. Ha ezeket öneľobol meg tudják ťĺnanszirozni, akkor gyakorlatilag még egy nagyon
szépházmeg tud újulni Újpesten.

Szabó Balázs
Nem vonja egy percig sem kétségbe, hogy vannak ennél sokkal szigorubb rendeletek a városban,
épp elég baj, és ez az Onkormźnyzatot nem kéne, hogy ahhoz kösse, hogy végeredményképpen
mégsem tud megújulni egy hźz sem. Hogy számolnak el azzal, hogy tavaly például egy ház sem
tudott megújulni a tavalyi költségvetés keľetéľe? Hogy számolnak e| azzal, ha idén sem fog
megújulni? Báľmennyire is bőkezu ez a rendelet, meg azt gondolhatják ľóla, hogy meĺnyire az, a
gyakorlat prőbâjat már nem állja ki, mert nincsenek jelentkezők, akik szeretnék ezt a nagyon
nagylelkű támogatást igénybe venni. Igen, kifejezetten extrém magas támogatást kapott a Kossuth
tĺ.70, ezt köszönte meg az előzohozztşzőlźĺsában és nem gyoz azota is hálásnak lenne érte, de azt
lt:ľ:ja,hogy olyan feltételeket tźmasztmégmindig ígyis arendelet apotenciális jelentkezőkszâmtra,
ami nem teszi lehetové azt, hogy ezek a felújítások megkezdődjenek, megvalósuţanak. Szerinte
ęzért is indokolt ennek a rendeletnek a módosítása, 20l7-es talźn a ľendelet, bizonyźra többen
ismerik, de 2017 óta eltelt azért 6 év és hát az iďo prőbájatltĺthatolag nem állja ki ez a rendelet.
Eljött szerinte az ideje, hogy legalább átgondolják vagy felülvizsgálják' megvizsgâlní azt, hogy
miéľt nincsen elég jelentkező erľe. Szerinte azideźiis eset az|eĺlne,hogy tolonganak azilyentípusú
hćvakÚjpesten ezért a tĺímogatáséľt és egymással veľsenyezzenek éňó, d. něm ezt látńk, hanem
azt|tttjuk,hogynincsenek jelentkezők. Ennek számos oka lehet. Lehet, hogy ahttzakban kell keresni
abajt, nem tudja, de azbiztos, hogy jó lenne, ha ki lett volna tuzve egy cél, hogy évente egy épület
megújul. Szęrinte aztbe kęllett volna tudni taľtani és ezért van elkeseredve.
Kapta ezt az üzenetet a lakóktól, hogy meghívták a jövő csütörtöki lakógytĺlésükre. Hagy
tolmácsolja a városvezetés felé és valakit a városvezetés, legyen kedves delegáţon ęÎre a
közgýlésre' jöjjenek el és mondják el, hogy mi a menete a továbbiakban ennek a projektnek. Valaki
akár alpolgármester ur, akźtt polgármester úr jojjön el, hallgassa meg őket, mi az, amihítĺnyzikmég,
mit kell mégazügy érdekében tenni, hogy ez atźtmogatâs még aziďeiév folyamán lehívható legyen,



eĺľől folyik tulajdonképpen a vita.ly'rźĺr október van lassan, ha eznęmoldódik meg, akkor senki nem
fogja lehívni ezt a támogatást , Ezért süľgeti ezt az ügyet, mert itt 3 hónap egy ilyen történetnél
pillanatokon belül elreptil.
Legyen kedves avźltosvezetés egyvalakit delegáljon, elküldi majd a meghívot eÎÍe aZ eseményre,
ami jövő csütĺjľtökön lesz. Ha ilyen van, hogy mondjuk ahâz most nem jelentkezett, akkor azt
pótolják és jöjjenek be a Főépít észi lrodźra, ebben egyetéľt Czigler Lźszlőval és akkor folytassák az
egyeztetést, erľe fog1'a őket bátorítani. Trippon Noľbeľtet még egyszer megkérdezi, ha minden papírt
benyújtanak ľendben lesz-e ez a tźmogatźs? Azt ís érzi meg hallotta, hogy valójában nugý1ĺuot
arrafele akadt el ez a történet. Nem tudja ez igaz-e Vagy nem' ha nem igaz, al<kor majd cáfolja, de
ha rendbę lesz, akkor kéri, ezt erosítse meg Trippon Norbert és akkor haladhatnak is tovább.

Déľi Tiboľ
Alláspontja szeľint, ha a rendeletnek megfelel és minden dokumentum rendelkezésre áll, akkoľ
nincsen akaďttlya annak, hogy a támogatás megszülessen. A hatályos ĺinkoľmányzati rendeletnek
vannak feltételei, ha a feltételeknek megfelel, onnantól kezdve szerinte ennek a támogatásnak
gyakorlatilag nincsen akadźiya, de hangsúlyozza, abban az esetben, ha megfelel ľendeleti
szabâlyozâsnak.

dľ. Tľĺnnon Noľbeľt
Először is azt szerctné mondani minden tisztelt képviselőnek, hogy hallomásoknak és pletykáknak
ne üljenek fel. Azt gondolja, sokkal komolyabb képviselőnek gondolják magukat, minthogy a
munkájukat hallomások, pletykák alapján végezzék el. Mivel a költségvetésről beszélnek, ezért
jellemzoen költségvetési jellegű vtiaszt adna a Tisztelt Képviselő úr kérdésére. Fogalmilag
értelmezve, minden költségvetési előirányz at az adott célľa, melyet a Képviselo-testület jővthagy,
azbiztosítjaa jogszerúf elhaszntitlslehetőségét.

Déľi Tĺboľ
Tźţékoztatásként elmondja, az onkormźnyzatnak nincs a htzban tulajdona, azIJY Zrt-ĺekvaĺ.
Tudomása szerint az UY Zrt-nek a közösképviselő meghívást küldött, ők ott lesznek, és szerinte
megfelelőn tudják képviselni a sĄźú álláspontjukat. Lezttrta a vitát és szavazźtsra tesz fel a
rendelettervezet, egyben felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotására minősített többségľe
van sziikség.

Budapest Fővúľos IV. keriilet Ujpest onkoľmányzata Képviselő-testiilete úgy clönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővúros IV. keľiłtet viselő-testiiletének a
Budapest Fővdros IV. keľiilet Újpest onk 2023. évi összevont
költségvetéséről és a végrehajtds szabályaiľól suiló 4/2023. (Iil.l.) önkormányzati rendelet
módosítdsúról ezzel megűlkotja Budapest Fővdros IV. keľiilet [Ijpest
onkoľmányza Budapeit Főiúros IV. keriłlet Újpest onkormónyżata
és íntézményei 2023. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabdlyaiľól suiló 4/2023.
(Iil, 1,) önkormdnyzati rendelete módosítlźsdról suíló 19/2023. (X. 2.) önkormdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgáľmesteľ
Határidő: azoĺnal
(I7 igen, 3 l'artőzkoďással, elfogadva)

3. Dtintés az Íves út és Sándoľ István utca keľesztezésének észak-keleti oldalán lévő
ĺngatlanon épiĺlő táľsasház földszintjén 12 db meglévő iľoda helyett kialakítandó 12 db
lakás településľendezést érintő módosításainak Telepítési Tanulmányteľvével és
Településrendezési Szerződésével kapcsolatban
Előteriesztő: Déri Tiboľ polgármester



Déľi Tiboľ
Eloterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavaztsra teszi fel a
hatćr o zati j avasl atot.

19. szám alatti 765121513 hľsz_ú ingatlan hasznosításához kapcsolĺídó telepiilésľendezést
érintő módosítások Telepítési Tanulmánvteľvéľől és Telepůilésľendezési Szeľződés_
tervezetéről
Budapest Főváros IV. keľtilet Újpest ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy dĺint, hogy

a) Budapest IV. kertilet, Újpest Íves út 1'7 . és Sándor István utca 19. szźĺm alatti, 76512/573
hrsz-ú ingatlan hasznosításához kapcsolódó településrendezést ffiĺtó módosítások
Telepítési Tanulmánýervéľől és Településľendezési Szęrzodés-tervezetérol szóló
el őterj e s zté sb en s zerep Iő tâj éko ztatást el fo gadj a ;

b) a2O23. áprilisában elkészített,,,TELEPÍTÉsI TłNuLMÁNYTERV - Budapest IV. kerület,
Újpest Sándor István utca 19. szélm alattí 765121513 hrsz. ingatlan hasznosításához
kapcsol ó dó an" cimu tervdokumentáci ót el fo gadj a;

c) jóváhagyja ahatâlyos - Budapest Főváľos IV' kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-
testtiletének a Budapest Főváros IV. keľĹilet 9. szttmu, Krĺposztásmegyeľ Lakótelep
Váľosszerkezeti egység KeľĹileti Építési Szabályzatárol sző|ő 3l2}t9. (I. 30.) önkormányzati
ľendelete ->

vizsgálatok és az altttâmasztó munkarészek tartaImttrő| és elkészítésének szükségességéról
(Hívatkoztls:4l9l202I.(VII.15.) Korm. rendelet 7. Ş (7) bekezdés a) pont);

d) felhatalmazza aPolgtnmestert a Településľendezési Szeľződés alźirź.sźĺra;
e) fe|hatalmazza aPolgźrmestert a háromoldallsTervezési Szerződés alćĺirâsźtra;

Đ felkéri a Polgáľmesteľt a Telepítési Tanulmánýervben szereplő javaslatok szerinti hatályos
ĺ<Ész módosítás véleményeztetési eljar as lefolytatására.

Felelős: Polgármesteľ
Határidők:

a) pont: azomal.
b) pont: azonnal.
c) pont: azonnal.
d) pont: 2023. október 30.
e) pont: 2024.január 30.

Đ pont: 2024. december 31.
(17 igen, 3 hrtozkodással, elfogadva)

4. Dtintés Budapest Főváros IV. keľület 7. számúl, Megyeľ Keľtváľos Váľosszeľkezeti
egység Keľületi Epítési Szabá./lyzatá.ľől, szĺóló lgt20l8. (VI. 11.) önkoľmányzatĺ
ľendeletének Fóti út - Fiumei út - Julĺanus barát utca _ Váci út á|tal határolt ttimb
teľületéľe vonatkozó módosításának véleményeztetési teľvdokumentácĺójával
kapcsolatban
Előterieszto: Déľi Tiboľ polgáľmester

Déri Tibor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztşra teszi fel a
hatâr o zati j avas l ato t.

IV. keľület Úipest onkormánvzata Képviselő-testĺileténekBudapest Főváľos
IV.
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határolt tii

Budapest Főváros IV. kerület pest Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
Budapest Főváros Városépítési Tervező Kft. által elkészített, ,,Budapest Főváros IV

kerület 7 szétmu, Megyer Kertváľos Váľosszeľkezeti egység Keľületi ÉpítésiSzabźiyzattĺrol
szőlő I9l20 18. (VI. 11.) onkormźnyzati ľendeletének Fóti út _ Fiumei út - Julianus barát
utca _ Váci út tital hatarolt tömb terĹiletére vonatkozó móđosításának véleményeztetési
teľvdokumentációja'' című tervanyagban foglaltakat az egyeztetéseknek megfelelő
taľtalmúnak ítéli, aterv véleményeztetési eljtrźsraalkalmas, egyeztetési és véleményeztetési
folyamatai megindíthatók;

b.) felhatalmazza a Polgármesteľt a hatályos Bţdapest Főváros IV. kerület 7 ' szźtmu, Megyer
Kertváľos Városszerkezetl egység Kerületi Építési Szabźiyzatźről szőlő Iglz)t8' (VI. í1.)
önkormányzati rendeletével jóváhagyott KÉSZ Fóti út - Fiumei út _ Julianus barát utca -
Váci út źitalhatéĺrolt tömb teľületére vonatkozó módosításának paľtnerségi és közigazgatâsi
véleménye ztetésĺ elj aľásának elindítására.

Felelős: Polgáľmester
Hataľidők:

a.) pont: azonnal.
b.) pont: 2023. december 15.

(20 igen, elfogadva)

5. Tájékoztatás az ,,Oľszágos Futópálya_építési Pľogľamo' 2023. évi pá./ryázatávalr
kapcsolatban
Előterj esztő : dr. Trippon Norbert alpol gármester

Déľi Tĺboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Rádĺ Attila
Tisztelt Képviselő-testi'i1et! A rendkívüli testületi ülésen, ahol ennek a ptĺIyázatnak a beadásáról
döntottek, ott tett fel pár kérdést, amire alpolgármesteľ úr akkor vtĺlaszolt és azt jelezte, reméli, hogy
a mrĺszaki kollegák jól készítik eIő a pa|yâzatot. Most a csatolt aĺyagből és a szövegből kiderül,
hogy nem teljesen sikertilt jól előkésziteni ezt a pá"lyâzatot. Nyomvonalvtĺltoztĺs töľtént és a rajz,
amit csatoltak, szerinte ľészben hiányos, meľt zölddel van jelölve a nyomvonal, amely a Spoľttelep
utctnti megszakad, de a rossz szkennelés ellenére is nagyjából ki lehet silabizálni. Megkérdezi
alpolgármester úľtól, egy bólintás is elég, jól gondolja-e, hogy a Spoľttelep utcai hídon timegy a
futópálya? Tekintettel ana,hogy a múltkori igérete, hogy majd a műszaki kollegák jól készítik élő.
Most kénytelen megkérdezni, hogy gondolják a Spoľttelep utcai hídon va\ő źĺtvezetést, hiszen a
kiírás pontosan meghatârozza ennek a futőpâlytlnak a szerkezetét és ennek a mélysége nagyjźhőI,
ha jól emlékszik 30 centiméter mélységig van floldfelületen. Arról nem szól aptiyâzat,lrogý nĺdon
hogyan kell ezt megvalósítani, illetve aZ sem teljesen világos sztlmtra,hogy miéľt volt jó dolog ezt
apźiytĺt ezeÍL a hídon źltvezetni. Aľra gyanakszik, hogy 800 métęľ cipőkanállal éppen kijön, hiszen
a két híd között' amin a futópálya halad 376 métęr van,tehâtakkor értelemszenĺen éppen 800 méter
ťolé jutnak. Hogy mindenki éľtse, a futópálya majd a patak két oldalán fog futni és két kishíđon
lehet átmenni a túloldalra. IgazćĺbőI az akérdése, hogy gondolják ezt? ÍJjta megkérdezi, mivel
fovárosi tulajdonú ez a hid, a Főváľos hozzâjëlru|t-e ahhoz, hogy ehhez a hidhoz vélhetőleg
szerkezetíIeg valamilyen módon hozzákellnyulni? Mit fognak csinálni a két darab lámpaoszloppal,
ami a híd két végén van, illetve a gyerekekkęl, akik a kĺirforgalomtól gyalog közelítik me1 aZAMK-
t? Nem kötöZködni akar, tényleg szęrętné érteni, hogyan sikerült igy összeinozni?
Ltúott egy papiĺ, azon az egýk telekre azt irjâk, hogy a Főváľos botanikai okokból nem járul hozzźl,
majd mégis hozzźĄârult. A kiadott tulajdonosit nem látta, gondo|1a, az akkor rendben van.
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Megkéľdezi, miért gondolta megmagât a Főváros vagy egy másik ugyosztá.ly miért gondolta meg
magźú?

Szabó Balázs
Ezzel a kćryosztâsmegyeri futók<jľľel kapcsolatban merült lol benne az az otlet, hogy kapott egy
levelet Kerpel-Fronius Gábortól a Fővárosból, hogy idén is lesz budapesti közösségi költségvetés
és mint képviselő, ezt a projektet ajánlja a vźiasztők figyelmébe me9 az újpesti nyilvánosság
figyelmébe, hogy vegyenek részt a szavazźsoĺ. Megnézte, hogy Újpesten milyen ötletek merültek
fel, a civil polgárok milyen ötleteket nyújtottak be ebben az évben Újpestről, amit Újpesten kell
megvalósítani. Igazźlból kettő darab volt mindössze' tehát ltthatőlag Újpestľől nem nagyon
éľdeklődtek ezutitn a közösségi költségvetés iránt, pedig szeľinte ez egy rendkívül jó ötlet, igaz a
kivitelezéssel nagyon sok probléma van) szerinte. Az egyik torténetesen a két bektildött ötlet közül
az a Îutőkĺjľ és Íitness park Káposztásmegyeren címęt viselo ötlet volt, amit a birâIati zslĹii
érdemesnek talźit arĺa, hogy felvegyen a szavazőIapra. Ebben a közösségi költségvetésľől szóló
szavazâson, ami jelenleg is tart és fut és lehet râ szavazni, eddig 267 embęr tette ezt meg. Az újpesti
Facebook csoportokban is van időről-időre belinkelés, ilyenkoľ gondolja tizzel, hússzal emelkedik
ez a szám, erľe a teljes méľtékben kidolgozatlan ötletre, hiszen annýt tartalmaz az egész pľojekt'
hogy viszonylag kevés a sportolási lehetőség Káposztásmegyeren' azért érdemes lenne a
lakótelepen élók egészségének megőrzése éľdekében ilyen fejlesztésekęt támogatni. Ennyit
foglalkozott vele az ötlet benýjtója, kidolgozója, bźr nem nevezné kidolgozőnak, meľt nem
dolgozta ki az ötletet. A zsűri eztahâromsomyi leírást érdemesnek taltĺlta arľa, hogy felrakja a
szavazőlapra, tehât most lehet út szavazni, és ha megnyerné ęzt a szavazâst, akkor elvileg
l 20' 000. 000 forintos támogatásban részesül ne ez a proj ekt.
Ötlete a következő, valahogy népszenĺsítsék ezt a szavazźst, ĺyerjenek és 120.000.000 foľinttal
beljebb yan ez a projekt és egy filléľjébe nem kerül majd senkinek ez a pźůya, a Fővárosi
onkormányzat meg fogja tudni ťĺnanszirozni ebből. IgazâbőI semmi másra nincs szükség, mint
pźrezer újpesti szav.azatra, hogy ezt a pľojektet gyoze|emre vigyék és 120.000.000 forintot spóľolt
ezzel azötlettel az Újpesti onkormányzatnak. Mit gonđolnak erről az ót\etrol,tekintetbe véve, hogy
értelmes ötlet Újpestről nęm érkezett a közösségi koltségvetésbe, teht'ĺ jőzan és kidolgozóit
ötletekkel idén sem talźikozhattak az újpestiek. Rengeteg munkaórát fektetett abban, hogy ilyen
ötleteket benyújtson, mindegyiket visszautasították, nem volt elég zolđ, fenntaľtható,
környezetb arźlt', ilyen mondvacsinált indokokkal nem tartották érdemesnek még szavazásra ťoltenni
sem az ötleteit, viszoĺt.ezt a teljes mértékben kidolgozatlan ĺjtletet meg igen. Ha már így alakult,
akkor viszont, ha ezt Újpest polgárai több ezren, tobb tizezren támogatnák, akkor 12-0.000.000
forintot spórolnának ezen a futókörĺjn, amiről most beszélgetnek a napiľend szerint.
Azt gondolja, lehet' hogy érdemes lenne mellé állni ennek az ötletnek egy óriási nagy kampáný
indítania ennek érdekében, akkor még ő is szavazni fog erre a pľojektre pedig jó szíwel nem tud,
hiszen alapvetően hamis feltevésen alapszik, ez az ötlęt. Az, hogy viszonylag kevés a spoľtolási
lehetoség Káposztásmegyeren' ez tényszerűen nem igaz. Yiszonylag sok a spoľtolási lehetőség
Káposztásmegyeľen' çsak az nem 'sportol..Káposztásmegyeren, aki nem akaľ. Azt gondoţa,
120.000.000 forintért ta|źnmégaz Újpesti onkormányzatnakis érdemes lenne lehajolnň esÁtja
Czirlkę Sáľa is Îoghozzźszőlni, sporttanácsnokként. Nagyon kéri Czinke Sáľát, hogy támogassa ezt
az ot|ete. Csináljanak egy óriási rLagy mozgósítást effe a szavazâsta. Ez egy online szavazas, neĺrl
kell sehova menni, nem kell sátrat építeni, meg előválasztétsttartani, klikkelni kell az interneten és
több ezer szavazatot összegffiteni, hogy győzelemre vigyék ezt az ügyet. ott vannak a tervek,
mindenféle elképzelés kész van, engedélyek vannak râ, tehtú ľekoľdgyorsasággal tudna ez a civíl
otlet megvalósulni. Mit gondolnak róla az érintettek, kérdezi elsősorban polgármester urat?

Déľĺ Tiboľ
Zârőjelbe jegyzi.meg, a levelében azt is leirja, hogy ebben az évben egyetlen ötletet sem nyíljtott
be, tehát amiről on beszélt két éwel ezelottitĺjrténęt. Idén egyetlen ötleiát sem ktilđöttbe,tehit e*.
azért j e gy zőkö nyv kedv é ért sz erinte érd emes letisztázni.



Czinke Sáľa
Mint volt tájfutó és hosszútávfutó szeľetné jelezni képviselo úrnak, hogy ez a pźiyâzat aoől szol,
hogy körbe futnák Káposztásmegyeľt betonon. Az Önkorm ânyzat áltaĺ építen da palyu pedig egy
rekortán bevonatú ptiya, ami sokkal könnyebbé teszi a futást, kíméli a tot át. 

^nzt 
sa|ăt

tapasztalatából tudja, mert a bokáját ,,kinyirta" az akkon betonon való futás és a ttĺjfutźls is. A
margitszigeti futókört tudná hozzâhasonlítani . Azt azért szeľetik az emberek, mert nem teszi t<jnkľe
az izileteket. Nem buzditana egy olyan futókör tźtmogatâsćta, ami majd rengeteg egészségugyi
pľoblémát okozhat.

Déľi Tiboľ
Emlékei szeľint az ađott a teľületen már volt futóverseny is, tehát a hídon való közlekedés illetve
futás szerinte megoldható.

dľ. Trĺppon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Megköszöni a képviselők érdeklődését, hozzászőltĺsait, ami igazźĺn
megtisztelő, meľt ęz azt jelenti, hogy fontos kérdésnek taĄźLk azt, hogy a ľekortán ÎutopźíytĺrőI
beszéljenek. Azzal szeretné kezdeni, hogy az Aktív Magyarorszá,gért Program keľetében egy
minisztériumi pâlyazat volt kiírva. Ezen a pá,lytnaton a Képviselő-testület korábbi döntésénók
megfelelően indult Önkormányzatuĺlk és az általuk akkoľ, illetve a kollegáik akkoľ ideálisnak
gondolt futópálya nyomvonalźtval pźiyaztak, azonban az a futőpźĺlya nyomvonal, mint az onök is
tudják az \zző lakótelep, az IJgrő Gyulán sor, illetve a Szilas patak közötti, zomében fováľosi
tulajdonú területen húzódott, ezértfogalmilag és értelemszenĺen tulajdonosi hozzéĄarulźls nélkül azt
nem lehet ott megépíteni. Tulajdonosi hozzájâruItls biľtokában viszont eséllyel ptiyâzhattakvolna
azzal a nyomvonala. Nagyon bizakodóak voltak, tekintettel koľábbi jő tapasztalatokľa, hiszen a
Sporttelep utca másik oldalán lévő igen népszerű Levendula paľk is fi5városi teľületen van és a
Főváľostól tulajdonosi hozztĄëtrultlst kaptak annak a létesítésére. Sajnálatos módon eĺTe a teľületre
nem kaptak tulajdonosi hozzâjtlrulźtst a Fővárostől. Azzal éľvelt a Fováros részérol Ero Zoltźn
várostervezési foosztáIyvezeto,Főépítész, hogy a területen talált védett novényfajok miatt az
ingatlant szemléletformálási helyszínek tekinti' Ez az, ahol nyáron nem nagyon nyíľták a füvet és a
lakosságnak ezze|kapcsolatban komoly kritikái voltak, eZ egy fováľosi tulajdonú terület. A terĹilet
észak-nyugatińsze a Vadviľágos Budapest Program helyszíne. A Főváľos nem támogatja ennek a
terülęten a mesterséges burkolatát és álláspontjuk szerint a környéken több futásra alkalmas útvonal
is van. Ez utóbbi állítást is eľősen vitatnák, tekintettel azon körĹilményre, hogy rekoľt tn futőptůya a
köľnyéken nincsen. A korábbi pâlyźĺzati dokumentációban foglalt nyomvonalat a fovárosi
tulajdonosi hozzćţćľliltts hiányában nem lehetett megvalósítani, ezért fęIvetJék a kapcsolatot a
Minisztériummal, aki 35.000.000 forint támogatásban részesítheti onkormányzatuĺlkat,
amennyiben ez a program megvalósul, és a támogatást megkapják, előzetesen is nagyon köszönik'
A Minisztérium felé jelezték a tulajdonosihozzĄtrulás hiányát és ezért a kollegák egy másik
nyomvonal kijelolése mellett döntöttek. Ez az a másik nyomvonal, aminek a megvalósítása meg fog
töľténni, és amire Rádi képviselő úr is célzott' Ez anyomvonal megfelel annak aptiyźzatikiírásnak,
amely szerint ebben az esetben 800 métert meg kell haladĺia a rekortán futópálya hosszának. Meg
is haladja. Ennek azért ís jelentősége van, mert jelenleg Újpesten egy darab rekoľtán Îutőptiya all
azqpesti futó táľsadalom rendelkezésére a Semsey parkban, ami lényegesen rovidebb futópálya és
itt van Újpest központjában, a másikat pedig gyuĹo'lutil ag az Izzo iuLot"l.p és Kaposztásmégyer
szomszédságźtban létesítenénk. Ilyen értelemben nyugodtan mondhatják, hogy Újpest leghosszabb
rekortán futőpźLlytLjakészülhet ęl. Való igaz az a felvetés, hogy ezt a nyomvonalat máshogyan nem
lehet megvalósítani, minthogy a futók átfutnak két hídon. Részben a Sporttelep utcai hídon, amí a
Csatomëntlsi Múvekhez 1artozik, illetve az un. Sípálya és a mellette lévő fogadóépület melletti
hídon. Legjobb tudomása szerint a Minisztérium nyitott ana,hogy a hidaknak ez anéhźny métere'
ahol átsétálnak vagy átfutnak, az érderrri műszaki bęavatkozâs nélkül megszakítsa a rekortán
futófelületet. Szeretné jelezni,hogy az új helyszín tekintetében elmondható, hogy tulajdonképpen
jelenleg is ilyen funkció zĄlik ott, a futók, a gyalogosok, a biciklisek, a kismamák, a rolleresek
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ugyanúgy haszntĺljâk most is mind a két hidat. Ez az útvonal, ugyanis jelenleg is népszenĺ
futóútvonal, Polgármester úr célzott is rá, hogy az un. Szilas vâgja is ezen a nyomvonalon szokott
megvalósuLni, ezéft azt gondo|ja, és abban bizlk,hogy ezzel nem lesz probléma, hamfu tulajdonosi
hozzćljélruJrâst a másikhoz nem kaptak. Emlékei szerint itt is van egy kisebb fováľosi ,,csücsök'', de
ezt anyomvonalat minden további nélkül meg tudják valósítani.
Arľól szeľetné tźĘékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy nýlt kozbeszerzési eţárás keľetében
kiválasztásra került a kivitelező és lényegesen olcsóbban meg tudják valósítani a Îutőpttlyźtt mint
azza| az eredeti költségvetésben számoltak és szerinte ez mindenféleképpen jó hír. Azt is szeľetné
elmondani, hogy ez a progľam nem most kezdődött, nem inteľnetes szavazás keretében kezdődött,
hanem ez a progÎam jóval korábban kezdődött, sőt már a pâlytzat benýjtását megelőzően
hónapokkal azelőtt elkezdődött, hiszen valódi közösségi költségvetés keretében' valódi napi
kapcsolatban állnak az újpesti lakossággal. Meghallgatjâk a véleményeket, az észrevételeket, a
javaslatokat, és azt kell monđja, hogy az újpesti futó táľsadalom- és az atöbb ęzęr újpesti polgár,
aki akár alkalmanként, aktn rendszeľesen fut - aki kora reggel' délután vagy estefele körbenéz
Újpesten, pontosan lźĺtja,hogy milyen sokan futnak -, számos alkalommal jelezték azt,hogy egy
hosszabb rekortán futópálya létesítése szükséges lenne. Abban a megtiszteltetésben részesiilt, hogy
több újpesti futó szervezettel is beszélhetett erľől, tehát valódi közösségi költségvetés keľetében,
valódi társadalmi igény és valódi személyes találkozások keľetébęn, valódi igény mutatkozott erľe
a rekoľtán Îutőpâl.yâra. Reményei szerint ez hamaľosan még az idén osszel meg tud valósulni.
Magunk között szőlva,hamźr pźiytntak a Minisztériumnál, hamtr a Minisztérium támogatásáról
biztosította az onkormtlnyzatot, ha mtlr a kollegák ezzel dolgoztak, kijelölték a nyomvonalat,
műszaki tartaLmat, ha mtlr kozbeszęrzést lefolýatták, ha mttr a költségvetést biztosították,
megmondja őszintén, hogy Újpest legujabb és leghosszabb rekoľtán futőpâ|yźĄtĺt nembizná egy
internetes szavazćĺsra semmilyen körülmények között. Szerinte az a biztos, ami elkészl.jl, az
inteľnetes szavazâs meg olyan' mint a,,kutya vacsorája''.

Déľi Tiboľ
Ztrőjelbe megjegyzi, megkereste az otletet, ahol lehet szavazn| és a leírás alap1tĺn futópálya és
fitness park létesítéséről van szó aktryoszttsmegyeri lakótelepen. Káposztásmegyer elég nagy, ha a
most 261 darab szavazatntll jtlrő ötlet esetleg elnyeri a budapestiek, illetve az újpesti szavazők
ttlmogattstlt akkor szerinte a Fovárossal közösen tudnak olyan terĹiletet javasolni számukra, ahol
meg tudják valósítani ezt, aktr Káposztásmegyer II-n, ami szintén Káposztásmegyerhezhrtozlk.

Szabó Balázs
Időközben szavazott, igy mât 268-antźtmogatjâk ezt az ötletet. Eľľe buzdítaná a Képviselő-testület
többi tagját is, és szeľinte 120.000.000 foľintért érdemes lehajolni. Azt gondolja, valóban egy
intemetes szavazéşről van szó, de azért eggyel komolyabb, mint egy rendes intemetes szavazźs. Azt
nem mondju' Ęogy komolyabb egy előválasztásntů, de azértmégiscsak egymilliárd foľintot osztanak
ki a Fővárosi onkormányzatnâl ezekre aszavazâson győztes projektekľe. Abban a tekintetben, hogy
ez a projekt hol valósulhat meg' semmiféle előírást nem tartalmaz, ez bírźita az előbb, hogy
semmifele kidolgozás nincsen, tehát minden belefér, ezt ugy értelmezĹ Az, hogy belóg
Káposztásmęgyeffe attól megvalósulhat szerinte a projekt. Innentol kezdve 120.000.000 forintot
elképzelése szerint lehet spórolni. Nagyságrendileg ennyit tenne bele Újpest onkormányzata is ebbe
a projektbe. Szerinte érdemes ezért az összegért lehajolni és semmi más dolguk nincsen, mintegy
internetes kampáný indítani és megnyernieztaszavazást. Egy 100.000-es keľĹiletben élnek, nehogy
már ne tudja ezt több ezer embeľ támogatni. EmIékezzenek vissza az ęlovźiasztáson mennyien
vettek részt, akźlr csak mondjukaz újpesti polgárok közül tobb mint tizezręn. Ez mégiscsak egy
pártokon felülálló töľténet lehet, tehźttęzt más is tudná támogatni. 120.000.000 Ft szerinte nem
mondja, hogy annyira rengeteg pénzt, azértĺem is kevés. Ha már ezígy alakult, ő nem igy alakitotta
volna, đe h.1 mtr egyszeľ így valósult meg, akkor azt gondolja, ennyi pénzt spóľolhatnának és a
,,Fővárosi onkormányzat, ha már ennyit kekeckedett egyébként ennek a pľojektnek a kapcsán
Újpesten, akkor most legalább a cehhet m eg a szttmlât a âlÍhatĺá.'
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Azt gondolja, ezt érdemes lenne megcsinálni az 1.000.000.000-ból 120.000.000 forint
nagyságľendű összeget lehetne elhozni eÎre az ügyľe, nehogy mâr ez mindegy legyen ennek a
városvezetésnek. Azt gondoţa, érdemes lenne egy kampányt folytatni ez ügyben. nnnýiľe ľossz volt
az ötlęt? Nem tudja, hogy miéĺt nem talált ezt ttrytalajra. Ezt is említette már korábban, amikor
polgáľmester urat is becsatolta ebbe a levelezésbe, amit vtiaszo\ta fopolgármesteľ-helyettes úrnak.
Nem tudja,hoIhibź.zik ez az ötlet? Meg kell nyemi ezt a szavazást és van 120.000.000 forintja az
onkormányzatnak' Mi a probléma, nem éľti?

Déľi Tiboľ
Mindenkinek megvan a lehetősége atra)hogy szavazzon) aFacebook oldalakon ťĺzętetthirdetésként
jelenik meg, gyakorlatilag minden egyes alkalommal, amikor ,'felcsapja'' az ember a telefonját.
Tudomása szerint az Ujpest Média is megosztotta, ha akat az ember szavazĺi, szavaz.

Rádi Attila
Megköszöni alpolgármester úr vtĺlaszźú, egy kicsit meglepte, akkor mégiscsak jó volt a rajz azt
gondolta, hogy rossz arajz, hogy zölddel nincs bejelölve meddig taľt a ľekoľtán és mettől nem lesz
ilyen felület a futópályán. Akkoľ viszont engedjen meg egy kritikát és tényleg nem rossz szándékkal
mondja, de azt gondolja, ez a pźiyâzat 2022. novemberében íródott ki, a testület 2023 ' február 15-
én döntott és 17-én volt a beadás. Az,hogy ennyi akadályon megy keres ztlJr| ez az egész azt gondolja,
nem volt jól elokészitve. Nem kell, hogy elismerje, ez saját véleménye, nem kell, hogy
egyetértsenek. Szerinte itt nagyon későn eszméltek, hogy pźiytlzni szerętĺének, ennél szeľinte
jobban elő lehetett volna eztkésziteni. Akár lehetett volna más helyszínt is megvizsgtiní,lehet,
hogy megvizsgćitakmás helyszínt, nem tudja, de nagyon úgy tűnik, hogy most be vannak szorulva
ebbe a helyzetbe és keletkezík egy futópálya, amiről alpolgármester úr azt mondta. hogy egy
vízszintesen elnyújtott furkósbotnak kell elképzelni apźůyanyomvonalât.Eznem valósult mĘ mđst

''kolozsvári szalonna alakú'' lett apalya. amivel önmagában nem lenne probléma, csak úgy |ut1u, u
folyamat, ahogy ez igy végigment a Hivatalon belül és az elokészités során, az a gyaníjaiţazolődott
be, hogy egy hirtelen ötlettől vezérelvę indultak eI aptiyázatoĺ. Az lehet, hogy előtte máľ sokat
gondolkoztakezen,hogy legyen futópálya Újpesten. A Semseyparkos futóp źiyźĺnozvolt némi köze.
ott akkora helyszín és lehetőség volt, hogy a fák árnyékźtban egy futópályát a város közepén meg
tudjanak valósítani. Az sem volt könnyĺ' eZ sem volt könnyú, eztnemtagadja, ezek nem ógy.""^ĺ
dolgok. Azt szęretné kémi, hogy a kollegái jobban készítsék el ezeket a feladatokat, mert űţy erzi,
most beszorultak és a Minisztérium kegyeire vannak bizva. Nem teţesen értette, hogy akkor most
megvan az összes tulajdonosi hozzĘźlrulźls? Igen, akkor jó, akkor ezzel elvilegtaltn nincsen baj.
Elképzelhető, hogy a közműveknél érhetnek minket meglepetések, nem akarja, hogy éľjenek,
építsék meg, legyen futópálya, de szerinte ezt,hajobban előkészítik, lehet egy másik helyszínen,
nem túl messze ettőlhelyszíntől, egy impozánsabb pâlyâtmeg lehetett volna valósítani.

Déľi Tiboľ
Megköszöni a hozzttszólásokat, leztĺrta a vitźĺt, zźrszőnak megadja a szőt Trippon Norbeľt
alpolgáľmester úmak.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Szabó képviselő úr felvetésére szeľetné megerősíteni, hogy
teľmészete dítanak, ha arcamódja és lehetosége van' jó cél éľdekében Vegyen
részt azínt adja meg azt az esélý egy szavazással, hogy Újpesten valamilyen
fejlesztés án csak arra szetetett volna céIozni, hogy egy bizonýalan
végkimenetelű inteľnetes szavazâs kedvéért nyilvánvalóan nem fogják megtorpedőzni a biztosan
megvalósuló saját pľojektjüket, amin hosszú-hosszú hónapok óta dolgo znak akollegák és az újpesti
futó táľsadalom várja. Természetesen, ha az internętęs szavazásnak pozitiv az ęrędĺnénye, ahogy a
polgármester úr mondta,hźú orülni fognak neki' de azbizonýalan ezmeg majdhogynem biztosnak
tekinthető és a ketto kĺjzött óriási kül<inbség van. Megje gyzi, a korább ciklusokban is és a jelenlegi



ciklusban is nagyon fontosnak tartjźLk partaIlastőI fiiggetlenül a közterileti sport infrastruktúra
fejlesztését és fejlőđését, hiszen ebbęn a ciklusban valósították meg egy kisebb edzoeszkőzokből
á11ó parkot a Kordován tér park és jatszőter felújításának a keretében, illetve a korríbbi ciklusokban
a Szilas Aktív Park létestilt, és ebben a ciklusbanezeket plusz eszkĺjzökkel egészítették ki. Egy
integráltabb sportolási lehetőséget nyújt, vagy egy szélesebb köru spoľtolási lehetőséget nyújt
többeknek, mint a korábbi, nem beszélve arról, hogy ugyaîezen a tertiletre napelemes téwilâgitźs
telepítettek, hogy esti időszakban is, télen-nyáron aktív sportolási tevékenység legyen és van is. Azt
is elmondja, az Erdosor utcában szintén vannak szabadtén sporteszközök' amiket a jelenlegi
városvezetés telepített, ebben nagyon elkötelezettek. Megerősíti' hogy a Semsey parkban a
futópálya is rendkívü| népszeru, hosszban nem biztos, hogy mindenkinek az a legmegfelelőbb, de
egy ľendkívül népszenĺ futópálya, szokta használni és egy fossz szava sincsen ľá.
Szeretné jelezni, aľ:ől az Önkormányzatunk nem tehet, hogy az ideális helyszínként előzetesen
javasolt területhez a Főváľosi onkormányzat, miĺt tulajdonos külonféle okok folyán nem járult
hozzá. Azt gondolja, ez a helyszín és ez a nyomvonal is kiváló vźiasztäs, tekintettel arra, hogy
jelenleg is aktív futó és sportolási tevékenységzajlikezenatęrületen. Itt tulajdonképpen egyhelyen,
egy integľált sportolásra nyílik lehetőség, a legkorszenĺbb formában, hiszen mellette vannak a
különféle szabadtén sporteszközok is. Nem véletlen mondja, hogy itt szoktak :artani a futók
rendezvényeket' Mint aktív futó azt moĺdja ez a helyszín teţesen meg fog felelni annak a célnak,
amit eléľni kívánnak. Népszenĺ helyszín, az újpesti futó társadalom gyakran haszntůja, és azt
gondolja, és abban reménykedik, hogy el fogja nyeľni mindenki tetszését.

Déľi Tiboľ
Lęzttrta avität, szavazâsra teszi fel ahatźrozati javaslatot.

181l20Ż3.(Ix.28.) határozata az ,,orszásos Futópálya_építési Programo' 2023. éviná,Jvá.E;atá"J"a|
kapcsolatban
Budapest Fováľos IV. keľület Újpest onkormányzatKépviselő-testülete rigy dönt, hogy
I. jővźthagyja a Miniszterelnökség aktív Magyaroľsztryért felelős államtitkára źůtal meghirdetett

,,országos Futópálya-építési Program 2023" keretében benýjtott támogatási kérelemben'
valamint az Aktiv- és Ökoturisztikai Fejlesztési Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaság (székhely: 1037 Budapest, Szépvölgyi ilt 39., adősztĺm 26768496-2-4l) tůta|
kibocsátott, AOFK_Tl0I09l2023. iktatószámú Támogatói okiratban rogzitett Budapest IV.
kerület Ugľó Gyula sor - Spoľttelep utca _ Szilas patak âltalhatźĺrolt helyszínen megvalósítani
kívánt rekoľtán burkolatú futópálya nyomvonalának módosítását. A futópálya módosított
nyomvonalával érintett he|yrajzi számok: Budapest IV. kerület 763311237, 7633|1234,
76554t6.

2. Fe|hata|mazza a polgármestert a futópálya nyomvonalának módosításával összefüggésben
valamennyi szükséges sé váló j o gnyilatko zat megţételér e.

Felelős: Polgármester, a feladatkörľel ľendelkező alpolgármester útján
Határidő:
1. pont: azonnal
2. pont: 2023. decembeľ 3l .

(17 igen, 3 taľtózkođással, elfogadva)

6. Javaslat Budapest Főváros Iv. keľület Újpest Onkoľmányzata fenntaľtásában
működő Újpesti Nyáľ Óvoda és az Újpesti Játék_Mozgás_Kommunikáció Óvoda
maxĺmálĺs csopoľtlétszám trĺllépésének engedélyezéséľe
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ



Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztĺsra teszi fel a
hatźr ozati j avas l atot.

Onko
keľület

ban

Budapest Főváro IV. kenilet y zatźnak Képvi selő -testülęte
'úgy 

dönt, hogy
ovoda maximálisengedélyezi az Újpesti Nyár és azvjpesti Játék-Mozgás-Kommunikáció

csoportléts zźm tillép ését, a 2023 / 2024 . nevel ési évr e az al ábbi ak szerint :

*" Az e nyhe éľ t elmi fo gy at é ko s, b e s z é dfo gl at é ko s vagy pszichés fejlődési zavarral küzdő sajátos
nevelési igényű tanulót két gt,ermekként, a mozgásszervi, érzékszervi, kazépsulyos éľtelmi
fogyatékos, autizmus spektľum zavarral küzdő vagy halmozottan fog1latékos gyermeket, tanulót
hórom g1lermekként kell figyelembe venni az óvodai csopoľt szómításánál'

F elelő s : P ol gármester, a feladatkörľel rendelkező alpol gáľmester útj án
Hatáľidő: azonnal
(19 igen, I hrtozkodás, elfogadva)

Javaslat a Buľsa Hungarica Felsőoktatásĺ onkoľm ányzatioszttindíjľendszeľ 2024. évi
foľdulój áh oz v alő csatlakozásľa
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

Déri Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźsra teszi fel a
hattĺr o zati j ava s l ato t.

2024.

négyszerese legyen.
Fęl elő s : P ol gármest er, a felaďatkörrel rendelkező Alpol gáľmester útj án
Hatáľidő: 2023. október 3.
(20 igen, elfogadva)

L5

elő_

Ovoda/csopoľt Tényleges
csopoľtlétszám

2x-es *

szorzőva|
számítandĺó
gyeľmekek
létszáma

3x-os *

szorzőval
számítandó
gyermekek
létszáma

Számított
csopoľtlétszám

Ujpesti Nyár ovoda
Halacska csoport 24 fo 0fő Ifä 26 Íő
Ujpesti Játék-Mozgás-
Kommunikáció Óvoda
Maci csopoľt 25 fő 1fő 26 fő



8. Javaslat feladat-ellátási e|őszerződés és feladat-ellátási szerződés megktitésének
jőváthagyásáľa a 38. számrĺ felnőÚt házĺorvosi ktiľzet vonatkozásában
Előterj esztő : P emeczky Lászlő alpol gáľmesteľ

Déri Tibor
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hatfuozatijavaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľůilet Úipest Onkormányzata Képvĺselő_testůiletének

1) 20Ż4. januttt 1. napjától 2029. decembeľ 31. napjáig a PrimeMęd Betéti Társasággal
(székhelye 2500 Esztergom, Pifkó Péter utca 2.; cégsegyzékszźlma: 11-06-011648) a 1045
Budapest, Pozsonyi w 23. szźm alatti működési helytĺ 38. számú felnőtt háziorvosi
köľzetben ellátási kotelezettséggel jćnő felnőtt háziorvosi tevékenység elláttĺsfua feladat-
ellátási eloszerzodést és feladatellátási szerződést köt az eloterjesztés melléklete szerinti
taľtalommal;

2) amennyiben az I) pontban hivatkozott feladat-ellâttsi szerzodés 2024. januźr 1. napjával
nem lép hatźůyba,ugy a38. számú felnőtt háziorvosi kórzetellátásával továbbra is az Újpesti
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Koľlátolt Felelősségű Társaságot (székhely: 1046
Budapest, Görgey A. u. 3 0., adőszźlm: 23 47 6905 -2-4I) bizza meg.

Egyuttal felkéri a Polgáľmestert, hogy a szükséges intézkedéseket a hatźrozat végtehajtása
érdekében tegye meg.
F el elő s : Pol gármester a fel adatkörľel ľendelkezo Alpol gármesteľ útj án
Hatândő: 2024. január 1 .

(20 igen, elfogadva)

9. Javaslat a védőnői ellátás állam által ttiľténő biztosításával kapcsolatos diintések
meghozata|ára
Előteľi esztő : P emeczky Lâszlő alpol gáľmester

Egy tizéves történetnek értek most egy méľťoldkövéhez, de tekintettel arta,hogy nem mindenki látta
még az eloterjesztést, azért szeretné kiegészíteni egy kicsit történetileg, hogy hol tartanak és hogy
jutottak idáig. Gyakoľlati|ag aľĺa tesznek most javaslatot, hogy ne fogadják el az eredetileg felkínált
szerződésęket, illetve a sajtlt ellenjavaslatuk támogatźsźtt kérjék. Valójában most megrekedtek a
tárgyalások. Töľtént egy törvénymódosítás , aĺnj 2023. januáľban lépett életbe, miszerint június 30-
źlval ât kell adni Újpesten a védőnok összes eszkózét és telephelyét díjmentesen aZ źilaĺn sztmëna,
majd szeptember 30-áva1 meg kell állapođniuk egy másik szerződés keretében a költségek
megosztásáról és még hozzëlteszi december végével az iskolavédőnői hźůőzatot is teljesen
államosítani akarják' Arró1 most nem szeretne nagyon értekezni, hogy mikor jő a központosítás,
mikor az éůlamositźls. Azt gondolja, az önkoľmtĺnyzatokat kisiskolákat tLltalâban olyan dolgok
esetében kéne inkább helyzetbe hozni a szubszidiaľitás elve mellett, hogy ők tudják jól ellátni a
helý dolgokat a közelség elvének figyelembevételével, mint az iskolák esetében a védőnők is
Ujpesten maximálisan el tuđták létni ezt a feladatot. Ezzel együtt is flĺnýróelvszeľűen ránk is
érvényes lett ez a bizonyos törvény. Június l6-ćxa1érkezęttmeg elősztir - ugye a3}-tĺnkellett volna
megkötni a szerződést - az első íľásos dokumentum aľról, hogyannézne ki az eszközéúadâs, volt rá
pár napjuk. Hozzâteszi, minden szerzodés úgy késziil, hogy kétoldalúan le van egyeztetve. Itt
késobb egy kis vádaskodás is eLhangzott, miszerint mi bármit megvtitoztatunk volna.
Természetesen eZ végigment az összes belső egyeztetési folyamaton az onkormtnyzaton belül,
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illetve a Honvédk őrhâz illetékeseivel, vagy éppen aktuális illetékeseiv el is. Ezzel egytitt emlékezteti
a testületet, hogy a nyźlron volt egy rendkívüli képviselő-testületi ülés, a kapott fe|hatalmazts
alapjźn megtörtént a kétoldalú egyeztetés, de a Honvédkőrhtz végül nem írta alá' nem tudják
pontosan mi okból. Kis színeskénthozztĺteszi, hogy két nappal azirtĺsos dokumentum előtt volt ěgy
tźĄékoztatő, amire személyesen elment két kollegájával, hogy meghallgassák, melyek ăź
elképzelések.Itthangzott e| az az ominőzus havi 30.000 Ft-os térítesi díj, Ĺogyaz összes védőnőre,
vagy telephelyenként rezsire, frĺtésre, eszköz biztosításra, ennyit sr,źrntuk volna. Nem csak o
tiltakozott ez ellen, hanem például Kovács Péter XVI. keľĹileti fideszes polgáľmester úr is, aki
nagyon szivérevętte ezt a dolgot. ott aztmondták, hogy a 30.000 csak egy szźlm, ami oda van íľva.
olyannyiľa nem, hogy nem csak a ptezentćĺcióban, hanem két nappal később a megérkezett
dokumentumban is u1yanez a szźlm szerepelt és úgy lźĺtszţk, azőta is komolyan gondoljář. Ezęn a
bizonyos tajékoztatőn hangzott el, hogy 10 éwel ezeli5tt a védőnők kérték uól''u az o magak
államosítását. Enol nem hallott, és volt ott egy jogâsz, aki azt mondta, hogy ő mźr arulyira sokat
egyeztetett az elm'ĺult két évben, hogy tiszteletbeli védőnőnek tekinti magtú. Ez nagy kacagâstváltott
ki, meľt gyakorlatilag senki nem találkozott vele az éintettek közül. A Honvédkőrháznak 76
önkormányzattal kellene megkötni ezt a szerzódést.
Azt gondolja, ha ez egy ilyen szép hosszú folyamat, akkoľ egy ilyen einstandolást szebben kéne
tudni kivitelezní, de ha januáľban lépett életbe a törvény, akkor is fél év lett volna ana, hogy ezt
kitalálják. Egy picit meg kell védenie a Honvédkőrhâzat is olyan értelemben, hogy neń-volt
végrehaj en kellett volna az önkoľmányzatol<kalegyeztetniük. Nem
csoda, h Belügyminisztérium Áilamtitkársága túveszt a ,,védonőkállamosí ľ oktatási, egészségügyi, szocitlis népjóléti, ľendészeti és
belügyminiszter úr hatókörébe fognak kerĹilni, majd a védőnők. Egy multifunkcionális
óńásminisztéľium majd maľ talán elboldogul.
Szeretné hangsúlyozni azt, hogy a kollegái egész nyáron gyakorlatilag nem voltak szabadságon'
meľt minden héten volt valami védőnős kezdeményezés. Sajnos eZ aHonvédkórhtĺz éppeĺaktuális
paľtnereiről nem mondható el, mert hol szabadságon voltak, hol leváltották őket, hol elkü|dték, nem
nagyon volt állandő targyalo félr Ezt egy levélben még Wikonkál főigazgatő úmak és a leendő
Allamtitkárságnak ís azért összefoglalták, hogy elég méltatlan volt az idézt|jelben mondott
,,egyeztetési folyamat'', ami a védőnők kapcsán lezajlott.
A lényeg az,bttt felkészültek határidőre, noha a kőrháa nem volt azzal teljesen tisztában, hogy egy
önkormányzatnál hogy megy a szabályos döntéshozatal,bizottstryok megvizs gâljtk, fęlhatalmazźts,
képviselő-testületi döntés' Rendkívüli képviselo-testületi ülés döntése kapcsán felkészültek az
ttadćş-tttvételre, most is komolyan végigsztmolták, hogy mekkora a koltség és közel4.000.000 Ft-
os koltség az, ami havonta az 5 telephely vonatkozćsá"bankimutathato.Ezzel szemben áll a 30.000
Ft-os ajánlat, tehtlt nem tűnik úgy, hogy ebben az onkorm źnyzatpartnerekre talttlt, ezértkéť. affa a
fę|hatalmazást majd, illetve a hattĺrozati javaslat elfogadását, hogy a nyáľon meghozott döntést
helyezzék hatályon kívĹil. Ne fogadjfü el a Honvédkőrhaz źůta| az eredeti dokumentumok alapján
megmásíthatatlanul benýjtott két szerzodéstervezetet, ellenben az onkormtĺnyzat szeľződései
alźirásźtra hatalmazzźĺk fel a polgármester uľat. Tehát amennyiben a Honvéđkőrhtn azt ugy
elfogadja, pont azzal az osszeggel, vagy akár többel is, akkor természetesen legyen alâirhatő. H'a
ennél kevesebb összegről van szo, vagy más kondíciókról, akkor majd folytatni kell immfu az
Áilamtitkáľsággal a tĘyalásokat.
Még egy nagyon fontos dolgot szeretne hozzâtenri lezfutsképpen. A bizottsági ülésen felmeľült,
hogy miért nem vagyunk rugalmasabbak, meg ki gondoskodik itt most a gyeľmekekľő|. }y'rint az
iskolák vagy bármi más ilyen államosítási akció esetében, a védőnők a helyĹikon vannak
hivatástudatból, annak ellenére, hogy az o szęrződéseik, a szabadságolásaik legalábbis hektikusra
sikerültek, és a javadalmazásuk is. Van, akinek több részletben érkeztek meg például a díjaztĺsai, d,e
a helyükön vannak. Az Újpesti Fabaköszöntő Programot átvette a Szoci}lis osztálý és jelen
pillanatban ezeket a költségeket Újpest állja, egy ilyen exlex állapotban, megállapod is, feđezet,
minden nélkül. Nyilván nem lakatolják le a védőnők helyiségeit' nem rekvirálták vissza az âItaluk
hasznźit eszközöket, hiszen az az ęrdekük, hogy a gyermekekľől, és a családokĺól, a kismamákĺól
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folýatólagosan gondoskodjanak. Ha valakiben felmęrijl az a kérdés, hogy ezt a hivatástudatot
meddig lehet feszíteni vagy mikor lesz megźlllapodás, azt tudnâ mondani, hogy ,,vigyźnő
tekintetüket a Karmelitairźĺnyźha vessék és fordítsák felfelé a tekintetüket'''
A védőnők helyben vannak, és azt gondolja, minden köszönet megilleti őket azért, hogy ebben a
hányattatott sorsban is helytállnak és gondoskodnak a gyermekeinkľől' Nem tudja, hogy mikoľ lesz
megállapodás. Újpestről úgy Îoga\mazott a Honvéďkőrhtz illetékese, hogy ez egy mélyebb,
összetettebb probléma, egyike vagyunk annak a 76 önkormëtĺyzatnak, akikkelők tárgyalnak, mint
súlyponti kőrhëĺz, mert most az Allamtitktrsćryhoz az összes önkormányzat oda fog kerülni. Ha
valaki oda tud hatni, hogy a védőnők sorsa valami értelmes módon rendeződjön, akkoľ ezt tegye
meg, meľt ez az einstrandolás nagyon ľosszul és nagyon döcögősen megy' Kéri, hogy ahatttrozati
javaslatot az elhaĺgzottak ismeretében támogassa a testület.

Déľĺ Tibor
Több észrevétel nem lévén szavaztsra teszi fel ahatźrozati javaslatot.

185t2023.(Ix.28.) határozataa védőnői .uu,u, ĺllu- által ttiľténő bĺztosításával kapcsolatos
dtintések meghozataláról
Budapest Főváros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1 ) a I 57 /2023. (VI. 29.) hatfuozatźi hatźůyon kívül helyezi;
2) az Eszak-Pesti Centrumkőrhźv - Honvédkőrhttz (székhely: 1134 Budapest, Róbert Káľoly

kÍt. 44., adőszźtm: 15848288-2-5I) által 2023. június 16. napján megküldött a védőnői
feladatellátásban éľintett ingó és ingatlan Vagyon ingyenes haszĺáůatba adásáról szóló
megállapodźst az előteľjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal, mig a védőnői feladat
ellátás źltadtsâval összefüggő költségfelosztttsi megállapodź.st az előterjesztés 2. melléklete
szerinti taľtalommal nem fogadja el, azok a|áírását nem támogatja;

3) az egészségýgyi alapellátásról szóló 20Ţ5. évi CXXIII. törvény 23. l (5) bekezdése alapjtĺn
azBszak-Pesti Centrumkórhtĺz- Honvédkórhźnzal (székhely: 1134 Budapest, Róbert Károly
krt. 44., aďőszźlm: 15848288-2-51) kötendo, a védőnői feladatellátásban érintett ingó és
ingatlan vagyon ingyenes haszĺźůatba adásáról szóló megállapodást az e|őterjesztés 3.
melléklete szerinti tartalommal, míg a védonői feladat ellátás tĺtadâsźlval összefüggő
költségfelosztási megállapodást aZ előterjesztés 4. melléklete szerinti taľtalommal
jóváhagyja;

4) felkéľi a polgáľmestert, hogy szükséges intézkedéseket ahattĺtozat végrehajtása érdekében
tegye meg, felhataImazva egyben az eloterjesztés 3. melléklete és 4. melléklete szerinti
me gál l ap o d ások altńr tsâr a.

F el elő s : P o l gármester a fel adatkörľel ľendelkezo Alpol gáľmester útj án
Határidő: 1) - 3) pont: azonnal; 4) pont: 2023. szeptember 30.
(14 igen, 4 nem, 2 hrtőzkod'ás, elfogadva)

10. Javaslat Újpest Onkoľmányzatának Szociális Intézménye alapító okiľatának
mĺidosításáľa
Előteri esztő : P erneczky Ltsz\ő alpol gáľmesteľ

Déľi Tibor
Az előterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźsra teszi fel a
hattr o zati j avas I ato t.

Budapest Főváľos IV. kerüJet ţipest Onkoľmánvzata Képviselő_testiiletének
186/2023.(IX.28.) hatáľo"ata az Úipest onkormánvz

J
-

okiľatának módosításáról
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Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest ÖnkormányzataKépviselőtestülete úgy dönt, hogy
1. jovzhagyja Ujpest Ônkoľmányzatânak Szociális Intézménye EGYl26g7-8l2O23. szttmu

a|apitő okiratának módosítását az eloterjesztés l. szćĺmu melléklete szenntí, va|amint az
egységes szerkezetu alapitő okiľatát a2. szttmumelléklet szerinti foľmiíban és tartalommal;

2. fęlhatalmazzaapolgźrmestert az okiratok altirásźra,az esetleges hiánypótlások teţesítésére,
valamint a Magyar Áilamkincstár felé történő benyujtásáľa a móâäsítások töizskonyvi
nyi lvántaľt âs tb an töľténő ćľtv ezettetés e célj áb ó l.

F elelő s : P o l gármesteľ a feladatkönel ľendelkező alpo l gármesteľ útj án
Hatźndő: azonnaI
(20 igen, elfogadva)

1'1. Javaslat Újpest onkoľmányzatának Szociális Intézménye Szakmai Progľamjának és
Szeľvezeti és Műktidési Szabályzatának módosításáľa
Előterj esztő : P erneczky LëszIő alpol gáľmester

Déľi Tiboľ
Az eloteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazásra teszi fel a
hatttr ozati j avas I ato t.

Felelős : Polgármester a feladatkönel rendelkező Alpolgáľmester útj án
Határidő: azonnal
(20 igen, elfogadva)

12. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľiilet Újpest onkoľmányzatPo|gálľmesteľi Hivatala
Gazdaságéľt, ktiltségvetéséľt, városüzemeltetéséľt és pľojektmenedzsmentéľt felelős
Alpolgáľmesteľi Kabineten, Gazdaságĺ Főosztály, Pénziigyi és Számviteli Osztályon,
az lgazgatási Főosztály, Anyakiinyvi Csopoľtnál és az Ügyviteli Osztályon, a
Városüzemeltetésĺ Főosztály, Beľuházási osztályon és il Váľosĺĺzemeltetésĺ és
Köľnyezetvédelmi Osztályon lévő üľes és megüľesedő álláshelyek betiiltéséh ez va|ćl
előzetes hozzájárulásľĺí,l
Előterj esztő : Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Eloteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észręvétel nem lévén szavazźsra teszi fel a
hatttr o zati j avas I ato t.

188/2023.(IX.28.)hatáľozata a Budapest Főváľos IV. keľület Uipest Onkoľmánvzat
Polgáľmesteľĺ Hivatala Gazdasáséľt. költséĺĺvetéséľt. váľostĺzemeltetésért és
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Budapest Főváros IV. kertilet Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapest
Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzat Po|gfumesteri Hivata|a a Gazdasâgért, költségvetéséľt,
városüzemeltetésért és projektmenedzsmentéľt felelős Alpolgármesteri Kabineten, a Gazđasâgi
Foosztźiy,Pénzigý és Számviteli osztályonazIgazgatási Főosztály, Anyakönyvi Csoportnéů és az
Ügyviteli osztályon 2023. október 30' napjáig üres és megĺ'iresedett álláshelyek betoltéséhez
hozzâjtlrultlsát adja.
Felelős Polgármester, a Jegyző útján
Határidő: 2023. november 30.
(20 igen, elfogadva)

13. Javaslat Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Onkoľmányzat Gazd'asági Intézménye
igazgatői (magasabb vezető) munkaktiľéľe vonatkoző páIlyánatĺ kiíľáshozval.ő előzetes
hozzájáľulásľól.
Előteriesztő: dr Trippon Noľbert alpol gármester

Déľi Tiboľ
Az eloterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hattn o zati j avas I ato t.

Intézménynek ĺgazgatóĺ
előzetes hozzái áľulásrríl:
Budapest Főváros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapest
Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzat Gazdaságiţntézményének igazgatői (magasabb veiető)
álláshelyérevonatkozőptĺIytnatíkiirźsźlhozhozzajźmlźlsátadja.
Felęlős : Polgármester, a feladatkönel rendelkező Alpolgármester útján
Hatáńdő: 2023. október 15.
(20 igen, elfogadva)

14. Tájékoztatás2023. augusztus 28. napja és2023. szeptembeľ 20. napja köziitt âtruhinott
hatásktiľben hozott diintésekľől
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármester

Dérĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel a
hatźr ozati j avas l ato t.

Budapest Főváľos IV. keľület Úipest Onkoľmánvzata Kénvĺselő_testületének

átľuházott hatáskiirben hozott döntésekről
ćĺnyzataKépviselő-testületeúgyđönt'hogya2O23.

augusztus 28 . napja és 2023 . szeptembeľ 20. napja között tltruhźLzott hatáskörben hozott döntésekľől
szőlő tâj éko ztatâst tudom ásul ves zi .

Felelős: Polgármesteľ
Határidő: azonnal
(20 igen, elfogadva)
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15. Tájékoztatáłs a lejáľt hatáľidejű határozatok végľehajtásáľól
Előteľjesztő: Déri Tiboľ polgáľmesteľ

Déľi Tĺboľ
Előterjesztőkónt nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźlstateszi fel a
hatźr o zatí j avas l atot.

Budapest F'őváľos IV. keľĺilet Úinest Qukoľmánvzata Kénviselő_testületének
19 árt tásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023.
szeptembeľ 28. napi g \ejtLÍt határidejű hattrozatok vé grehaj t ás âr ől szo\ő tâj éko ztatőt tudom ásul
veszl.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonrlal
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
5 perc technikai szünetet rendel el.

SZÜNET
(r5,52-r6,24)

Déľĺ Tiboľ
Folytatódik a képviselő-testületi ülés a l6. napirendi ponttal

16. Javaslat a Budapest Főváľos Iv. kerület Újpest Onkoľmányzata Képviselő_
testiiletének Szeľvezeti és Miĺktidésĺ Szabá./ryzatáről szĺóló 2212019. (x. 30.)
tinkoľmányzatĺ ľendelet módos ításárći
Eloterjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Szabĺĺ Balázs
Tisztelettel köszönti a Kutyapárt nézőit az intemeten) a ))rasztahají fiút'' megkéri, hogy figyeljen'
mert róluk lesz most szó. A Kutyapáľt mźĺr régőta szorgalmazza, hogy a Vagyonnýlatkozatot és
Összeférhetetlenséget Yizsgâlő nizôttsĺg létszttmatúlsoŘ, szerinte is tulsok, ts m. volt. Azelmúlt
hetekben ők kampáný indítottak annak érdekében, hogy ennek a Bizottságnak a létszćlmtt
csökkentsék. Ez most megvalósul, gondolja a Kutyapáľt kędve miatt úgy döntött az újpesti
váľosvezetés, hogy lecsökkentik ennek aBizottsâglétszâmát7 főre. Kikerülnek a Bizottságb ől azok
a személyek, akik valljuk be őszintén érdemi mu rkát tényleg nem fejtettek ki. Évent e egyszer, taltn
legfeţebb kétszer kellett nekik megjelenniük ennek a Bizottságnak a 7O-2O peľces ülésén és ezâItal
kaptak egész évre juttatást. Minden torténetben van egy csavar' tehtú a 

"iavar 
itt az, hogy más

bizottságok létsztlmźt pedig felęmelik és ezęket az embeľeket oda átültetik. ,,PénzíIeg" *ĺ.'d"nLi
ugyanott lesz, csak technikailag el tudják majd mondani az újpesti váľosvezetők, hogy teljesítették
a Kutyapárt kérését és megszüntették ezt a valóban indokolatlan 

',vagyonnyilatkozat tételi
bizottságot'' és leszállították annak tagjait ] fore. Ha jól sejti, ez a1 fo mind képviselő lesz, ęzért a
bizottsâgértmost már külsős tag nem fog kapni pénzt,ellenben a Városfejlesztési Bizottsâglétszäma
I"7 fóre emelkedik, aPénzugyi és Költségvetési Bizottsá,g|étszárna pedig 15 fürę módosul. Eihhez
kapcsolódik a következő előterjesztés, hogy ezeket a személyeket átraĘák a megemelt létszámú
bizottságokba. Számukra minden ugyanott maraď, csak talán egy kicsivel többet kell majd ezekutttĺ
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dolgozniuk. Szerinte örvendetes fejlemény, hogy nem évente, hanem mondjuk, havonta kell
,,bejárkálniuk'' a Yâroshâztra és valamifele munkát kell majd végezniük. Azt gondolja, például
ebben a ',Vagyonný|atkozattételi bizottságban'' nagyon kevés embert ismer, például Ashur Dávidot
ismęri. Méltatlanul volt o mellőzve szerinte itt az e|mult 4 évben, hogy csak ebben aBizottsâgban
volt, pedig hć./- o aztttn doktori végzettségével igazćn komolyabb feladatot is kaphatott volĺa. Ez
most megvalósul és átkeľül a Gazdasâgi és Tulajdonosi Bizottságba, neki külön gľatulál ehhez és
üdvözöljék szeľetettelDrabant Fruzsinát is a Pénzügyi és Költségvetési Bizottságban! Nagyon örĹil,
hogy Fruzsi csatlakozik az onkormźnyzatmunkájához ilyeĺl formában. Arra kéri, hogy ne tiltsa lę
Facebookon,ha azt valahogy meg lehetne oldani, az îa1yonjó lenne, nagyon sokľa taĄa az ő
munkásságát. A Kutyapárt most így nem tudja, hogy örül, vagy nem örtil, de végtil is a javaslata
megvalósult, ha ilyen féloldalas módon is, de hát végül is a nap végén minden jó, ha vége jó.

Déľĺ Tiboľ
Tobb észrevétel nem lévén lezfuja avittĺ és szavazásrateszi fel a rendelettervezetet, egýen felhívja
a figyelmet, hogy a ľendelet megalkotásáľa minősített többségre van szükség.

Budapest FővlÍľos IV. keľiilet Újpest onkormányzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővdľos IV. keriilet Újpest onkoľmlźnyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Fővdros IV. keľťilet Újpest onkormdnyzata Képviselő-testiiletének Szervezeti és
MíÍkiidési Szabúlyzatdľlil sajló 22/2019. (X. 30.) önkoľmdnyzati ľendelet módosítdsóľól sajhj
ľendelettervezetet és ezzel megalkotja Buďapest FővtÍľos IV. keľiilet Újpest onkoľmdnyzata
Képvisető-testĺiletének a Budapest FővlÍľos IV. keriilet Újpest onkormttnyzata Képviselő-
testĺiletének Szervezeti és Műĺködési Szabdlyzatdľól szlÍló 22/2019. (X. 30.) i)nkormúnyzati
rendelet módosítósőľól saj ló 2 0/2 0 2 3. (IX. 2 8.) önkormdnyzatí rendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatźńďő: azonna|
(20 igen, elfogadva)

17. Egyebek

Javaslat állatok világnapja ľendezvény támogatásńra
Előteťesztő: dľ. Trippon Norbert alpolgáľmester

dľ. Tľippon Norbert
Tisztelt Képviselő-testület! l/lint azt onök is tudják a Rex Áilatotthon Alapítvány és Király Péter
úr, aki vezeti és a megálmodója volt, valóságos fogalom Újpesten. Nemcsak Újpesten, hiszen az
orszâg minden tâjtrőI jtrnak a Rex Alapítványhoz, fantasztikus programokat, rendezvényeket
tartanakés emellett nagyon fontos közfeladatokat látnak el, dę mi újpestiek is gyakľan tiszteletünket
tesszük ott. Nagyon fontos, ahogy gondoskodnak a befogott állatokľól. Lehet öľökbefogadni,
kutyakiképzés folyik és sztĺmtalan lehetőség, birkaetetés, kecskeetetés, amj azt gondolja' a
gyermekek szâmźtra is igazi felüdülést nyrijt, sőt a Rendezvényközpontjuk - szerinte ezt mźr
Központnak is lehet nevezni - komplett csoportokat fogad. Azt gondolja, ez az Alapitvźny
egyértelműen töľténelmet íľt Újpesten és abban biznak,hogy ennek u iö.tén.l.- írása a jöv^őben is
folýatódik. Legutóbbi fejlesztésük, amibe bele fogtak a Felelős Állattaľtás Hâza, ami szintén egy
egészen üdítő és innovatív elképzelés, egy interaktív fogadó éptiletet kezdtek el megvalósítani.
Szomorúan hallották, hogy az elszabadult építőipari árak miatt, milyen súlyos pľoblémába és
akadźĺlyba ütközik dZ, hogy a Felelős Áilattartás Htnźú megvalósíthassak. Azt gondolja,
mindannyiuk szttmtlra öľömteli esemény volt, amikoľ a korábbiakban a képviselő-testületi ülésen,
közösen dönthettek arról, hogy 60.000.000 Fţtal tźlmogatjâk ezt aprojektet és reményeik szenĺt ez
a pľojekt meg fog valósulni és el fog készülni. Ezigaztn nagy és fantasztikus dolog és a számtalan
nyílt nap, rendezvény és egyéb program mellett, külon felhívná a Képviselő-testület tagjainak és

--lJ
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minden újpesti figyelmét az AllatokVilágnapján taľtandó eseményre. Emlékei szerint október 7-én
ami igazźtn népszerű szokott lenni minden esztendőben és abban biznak,

oben is az lesz. Az Alapitvány megkeľeste Önkotmźnyzatunkat, hogy a
t.sźlhoz nffitsanak, amennyiben ar-ra módjuk és lehetoségük uurr,

költségvetési támogatást és költségvetési forľást is. Kollegákkal megvizsgálták a lehetőšégeket, a
költségvetés állapotát és arra jutottak, hogytermészetes..' 

"bb.'' 
anaţyságíendben, mjntazízon'i:k

eli5tt |tltható előterjesztésben olvasható, amennyiben a Képviseló-iesttilet ezt elfogadja, akkor
támogathatj źtk az alapitvćný, eme nagys zeru tradiciónak a fenntaľtásában, megőrzéséĹen, ennek a
fantasztikus eseménynek az újbóli megrendezésében. Ehhez az előterjesztéshěz kéri a Képviselő-
testület tâmogatâstlt, és Ąźĺnljamindenki figyelmébe, hogy aki tud, menjen el eme jeles eseményre,
és aki tudja támogatni az Alapítváný akźr téglajegy vásáľlássâl, akźr ósak ,űEy, ăua,
örökbefogadással, akâr személyi jövedelemadójának az I o/o-źnak ťelajtĺnlźsâval. Úgy go.'ăoliu, 3ot
tesz nemcsak az Alapítvánnyal' de Újpestnek is na yon jót tesz vele, téhát ebbe a tekintetbe is csak
buzditani tud mi nd enkit.

Déri Tiboľ
Tajékoztatásként elmondja, mivel az Allatok Világnapja október 4-e hétkoznapra esik, ezért a
hétvégén, szombaton fogják tartani a programot. Az alapítvtny mćr 31 évôs, mivel tavaly
iinnepelték a 30' évfoľdulójukat. Tĺjbb kérdést, észrevételt nem ltť',leztrjaavittú, és szavazttsratesz
fel a határozati javaslatot.

Budapest F'őváľos IV. keľület llinest Onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
tásáľól

Budapest Főváros IV' kerĹilet lpest
1) a Rex Kutyaotthon Alapítvány (székhely: 1 adősztlml.

1 801 5676- l -4l , nyilvźĺntaľtási szźtma: 01 -01 -0003 5 1 1 ) szźlmtr a hozztţ ćlrul bruttó 6 0 0. 000, -
Ft, azaz hatszâzezer forint összegtĺ támogatás biztosításával az állatok vllagnapja
alkalmából, 2023. október 7. napjźn tartandó ingyenes családi nap rendezvény
megţartâsâhoz;

2) ťelkéri a Polgármesteľt, hogy a szükséges intézkedéseket a hatârozatvégrehajtása érdekében
tegye meg felhatalmazva egyben atźtmogatttsi szerződés alźnrâsźra.

F el elő s : Pol gármester, a fel adatkönel rendelkező Alpol gáľmester útj án
Hatáľidő: 1. pont esetében: azonĺa|

2. pont esetében:2023. október 6'
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tĺboľ
Tâjékoztatja a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a mai ülésen, a koľábban megalkotott SZMSZ
módosítás kifiiggesztésre és kihirdetésre kerül 16 őra 35 perckor , ezért még} percet várni kell.

Kihasználv a az alkalmat szeretnékihirdetni azt is,hogy októb er J -énaz Újpesti Spoľtpaľtival, illetve
az AlatokVilágnapja rendezvénnyel pttrhuzamorur| urújpesti Első Komposztálási Mintaprogram
egy éves születésnapját is szúk körben ünnepelni fogiák 10 órakor, a Tél utca 140-nél, á kis
komposzt dombnál, ahol ,,komposzt szüretelésre'', illetve süteményevésre is lesz mód' Szúk egy év
alattközel2 kobméter kiváló minőségtĺ komposzt keletkezett a Gellért Miklósról elnevezeft Élső
Komposztálási Mintaprogramban. Reméli hamarosan a következő program is megvalósul,
elmondja, a komposzt kiváló minoségű.

Dľ. Tľipnon Noľbert
Azt gondolja, nagyon fontos dolog, amit Perneczky alpolgtrmesteľ úr szőbahozott és engedjék meg,
hogyhozzźĺintézzenkérdést a közösségi komposztálással kapcsolatban, mivel alpolgármestęr úľnak
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ebben vannak tapasztalatai, személyes tapasztalata is. Megkérdezi, talźikozott-e mtlr a városban
közösségi kompósztálással kapcsolatos ľossz tapasztalatol<kal. más keľületekben? Újpesten ilyen
nincs természetesen, de máshol lehet. Mennyiben fontos egy közösségi komposztéiő pontnál egy
elktjtelezett közösség együttmúködése, vagy nem szükséges? Erről alpolgármester úrnak mi a
véleménye, mi a szakmai tapaszta|ata?

Peľneczky László
Ytiasztĺban elmondja, amikoľ a közösségi komposztálót javasolta, akkor mât létęzętt egy
kezdeményező közosség, az Ujpesti Komposztbarátok Köre, akik kérték, hogy legyen egy ilyenre
lehetőségük. Lakótelepen laknak, de kertészkedni illetvę komposztálni vágyó, zold javakat
hasznosítani vágyó elkötelezętt csapat. Ide 2-3-4 olyan embeľ kell, aki a telepített ládákba időnként
belekukkant,megĺézi, hogy belekeľült-e oda olyan nem komposzttůődő hulladék, muaĺyag, netán
ami nem való oda. Az atapasztalatuk, hogy nem hasznźijttk ľosszul, tehát nem szemetes lerakónak
tekintik ezeket, nem kęrül bele szerencséľe nagyon sok nem komposztálódó szervesanyag, hús,
kenyér, ilyesmi, de ha mégis azt arendszeresített csipesszel hetente többszöľ ellenőrzik és kiszedik.
Havonta e1yszer legalább Van egy komposztforgatő taltikozó, amikor ćiÎorgatjtĺk az egészet és az
első komposzt szüret máľ megvalósult szeptemberben, és a komposztot a lakótelepen kiosztják.
Most is lehet vodörbe vinni, virágťoldnek cserépbe kiváló.

Déri Tiboľ
Megköszöni a tâjékoztatást. Mivel 16 őra 36 perc van, így kihiľdetése és kifiiggesztésre került a
koľábban megalkotott KT sZMsZ, ennek megfeleloen a bizottsâgi tagcseréket javasolja,
megtárgyalni.

Javaslat bizottságok közötti tagcseľéľe
Eloteľjesztő: Déri Tiboľ polgármester

Déri Tibor
Eloteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
hattĺr o zati j avasl ato t.

iisszetételének változásáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

a) a Vagyonnyilatkozatot- és Osszeféľhetetlenséget VizsgálĺĎ Bizottságból Molnár Tibor' dr.
Szabó Béla' Szolnok Dea Flóľa, Lendvai Kinga, Pásztor lbolya, dľ. Ashur Dávid, Bakonyi
Ilona, Menhaľd Tamás bizottsági tagot tisztségébol 2023. október I. napjźxal visszahívja;

b) a Pénzügyi és Ktiltségvetési Bizottsága tagjának megválasztja Maholányi Zsoltot, Pucz
Lászlőt, Kazup Attilát' Bolykó Csabát, Gyimesi Eľikát, Dľabant Fruzsinát, Lendvai Kingát,
Pâsztor Ibolyát 2023' október 1. napjától 2024. október 31. napjáig teľjedő hatâtozott
idotartamra1"

c) aGazdasági és Tulajdonosi Bizottságból Bolykó Csaba bizottságitagot tisztségéből 2023.
október I. napjâval visszahívja, valamint a bizottstry tagtrźnak megválasztja dr. Ashuľ
Dávidot 2023. október 1. napjától 2024. október 3 1 . napjáig terjedő hatârozott idotartamra;

d) aKözbiztonsági Bĺzottságból Kazup Attila és Pucz lvźnLźszlő bizottsági tagot tisztségéből
2023. október 1. napjával visszahívja, valamint abizottsâg tagjának megválasztja Bakonyi
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Ilonát, Menhard Tamást 2023. október 1' napjától 2024. október 31. napjáig terjedő
hatér o zott idótartamr a;

e) a Váľosĺizemeltetési és Váľosfejlesztési Bĺzottsága Gyimesi Erika bizottstłgi tagot
tisztségéből 2023. októbeľ 1. napjźĺval visszahívja, valamint a bizottság tagjának
megvźiasztja Szolnok Dea Flórát, Vasvári Lâszlőt, Nagy Istvánt 2023. október 1. napjától
Ż024. októbeľ 31. napjáig terjedő hatźrozott időtaľtamra.

Felelős: Polgármester
Hatáńdő: azonnal
(20 igen, elfogadva)

Megkéri Dľabant Fruzsina most megvtiasztottúj bizottsági delegált tagot,hogy azeskü letételéhez
farađjon előle. Felkéri Molnár Tiboľt, a Képviselő-testület legfiatalabb tagtrźú, hogy mondj a e|o az
eskü szövegét.

Drabant Fruzsina bizottsógi deĺegált tag letette az esküt.

Déľi Tiboľ
Gratulál, és jó munkâtkíván.

Javaslat az újpesti városháza beléptetési ľendszerének szabályairól szĺĺlĺó 31l43t2020
számú polgáľmesterĹjegyzői ktiziis utasítás jogszabálysértő pontjainak hatályon kívül
helyezéséľe

: Szabó BaIâzs önkormányzati képviselő

Szabĺí Balázs
A napokban kapott egy e-mailt azzal kapcsolatban, hogy megvá|toztak az épületbe való belépés
szabźůyai. Nem őt éľinti a módosítás, hiszen mźĺr régőtabelépokáľtytúhasznti. A módosíttĺs azokat
érinti, akik pélđául erre a testületi ülésre jöttek volna vagy azokat, akik a nýlvános bizottsági
ülésekľe érkeznének, ha tudnának persze róla, mert ezek nem nagyon vannak közhiné téve. Azért
is érdekes ez a téma, mert Újpest az egyetlen szerinte a Fővárosban, amelyik nem biztosítja a
testületi üléseknek se aZ élő, se a felvételről töľténő közvetítéseit' A képi' m98 mozgóképi
beszámolók ezekľől a testületi ülésekľől igen szelektíven adják vissza az itt történteket. Nagyon
fanatikusnak kell lennie annak, aki Újpesten a közéleti témákat akarjanyomon követni. Éloten Ĺett
itt lennie, ide kell ťâraďniaminden egyes testületi ülésre. Ez igen nehéz akkor például, amikor előző
nap este 10 órakor hívják ĺissze, másnap reggel 8 őrźlra a rendkívtili testiileti ülést és azon dől el a
város ez évi koltségvetése. Emlékeztet erľe, hogy februźrban egy ilyen töľtént, errol persze nem
tudhatott senki, nem is jött senki, ráadásul még a koztévé stábját sem engedtékbe az épületbe, nem
volt mágnes kártyájuk, lehet éppen emiatt. Gondolt egyet űj Jegyz(5 Asszony, akinek gyakorlatilag
ez az elso nagy dobása itt szerinte ebbe a városban és kitaláka, hogy innentől kezdve mindenki csak
személyi igazolvánrlval léphet be ebbe az épületbe' amikor testületi ülés van, akkor is. A mostani
késedelmének is ez volt az egyik oka, ,,az ülés elején én ott jót elvitatkoztam az ottülő vagyonőrľel,
úgy tettem, mintha nem lenne mágneskáľtya nźĺlam és hát nem engedett be és így volt a tegnapi
napon is a bizottsági tiléseknél, meg azelőtt is. Tehát, ha nincsen ntiad személyigazolvány nem
jöhetsz be az épületbe, ha viszont be szeretnél jönni oda kell adjad a személyidet és azt a Jegyzo
Asszon1mak a megbizott munkatársai rögzítik a nem tudom hol, kockás füzetben' nem tudom
valamilyen elektronikus rendszerb en." Aztíľták, ebben az e-mailben, hogy szeretnék onök naplőzni
az épületbe belépőket. Nem tudja ezigy volt-e, így volt egyébként' Meg szeľetnék nyomon követni,
hogy kik tartőzkodĺak benn ebben az épületbeĺ.Ezt azérttĄavisszásnak, mert 2018-ban, amikoľ
a,,szemétmocskos Fidesz'' eztbevezette, akkoľ fel voltak háborodva a dęmokratâkrajta. Emlékszik
ő is fel volt háborodva és itt 

',hőbörögtek'' a bejfuatĺá|, amikor még nem volt beléptetorendszer, ott
hőbörögtek a DK-sokkal, azMSZP-sekkel, a Jobbikosokkal, szerinte jogosan. Hogy honnan fakadt
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bennę ęz az ellenérzés,hogy az adatait meg kell adn|? Az volt akkor az ellenzékkozmegegyezése,
hogy,,ezek a diktátorok minket listázni akarnak, tudni akarják, hogy kik járnak a testületi ülésekre,
kik állnak mondjuk az el|enzéki portálok mögott''' Déri Tibor szerkesztette az Újpesti Híľmondót
abban az idóben, tehát ennek a kilétét szeľették volna megtudni és szerinte ez nem volt elegáns az
akkori Fidesz részercl. Teljes joggal volt felháboľodva annak idején és annyira fel volt háboľodva,
hogy fogta és a Nemzęti Adatvédelmi és Információs Hatósâghoz foľdult, akkor 2019-ben, akik
aztttnkésobb neki adtak igazat. Tortént már ilyen a világtöľténelemben, hogy volt olyan tigy, amit
megnyeľt, htlt ez azon kevesek közé lartozik, amit csont nélkül nyeľt meg. Emlékszik, meľt
visszakereste az akkori belső e-mailezéseket az ellenzéki képviselők, akkor még jelöltek között és
mindenki gratulált és mondta, ,,szép volt Balázs és igazad van, és ezek a hadd ne mondjam még
egyszer ezt a szőt, ezek pedig elmennek a tudjuk, hogy hova és minket ne akarjanak listázni és mit
képzelnek." AZ ombudsman Péterfalvi Attila megállapította, hogy jogsértő volt az Újpesti
onkormányzat gyakoľlata, megsértette a GDPR 5' és a 6. cikkét is. Jogalap nélkülkezelte az al<koťr
Újpesti onkormányzat az érintettek, az ülésekľe érkezők személyes adataít, sérült mindenféle
adatvédelmi irányelv, ami europai uniós irányelv is és elmarasztalta igen keméÍLyen az Újpesti
onkormányzatot. Az Ujpesti onkormányzat aL<kor még Íideszes vezetése ęz ellen nem tiltakozott,
ezt tudomásul vette, megértette, szeľinte be is látták' hogy itt egyfajta túlkapást követtek el és
törölték ezeket a rendelkezéseket a gyakorlatból is, meg az irott ľendeletekből is. Többé nem is
alkalmazttlk, tehtlt nyugodtan lehetett az akkon ciklus hátralevo részében szabadon bejönni az
ülésterembe és azt gondolja, így volt jól. Azttln jottek a ,,kultúravá1tók'', a demokľaták, nem büszke
râ, de még ő is a csapat tagja volt akkoriban, de arľól szó nem volt, hogy az első intézkedések egyike
az lesz, hogy majd belépteto rendszeľt épit az új đemokĺata városvezetés. Ahhoz képest, hogy
mennyi dolog lett volna a Fidesz kilencéves regnálása után elintéznivalő ezen aYâroshtĺzźĺn, a
legfontosabbak egyike az volt, hogy egyből legyen egy beléptető rendszer. Ez tényleg Újpest
problémáinak a dobogós helyén lehetętt akkoriban, ha ezt ennyire hamar meg lehetett vagy meg
kellett csinálni. Mivel Dallos Andľea volt a jegyzo, nyilván csont nélkül akkoriban eZ meg tudott
valósulni. Kénýelen-kelletlęn o is tudomásul vette, hogy neki is adtak egy belépőkârtyti. Yaĺ,
amikor az se jő,mert az is le van tiltva, volt ilyenľe is példa, de alapvetően mindezidźlíga testületi
ülések és a bizottsági ülések szabadon lâtogathatők voltak, nyitva volt ilyenkor tĺItalźhan többnyiľe
a beléptető rendszer. Senki nem szólt hozzâazokhoz, akik a testületi ülésekľe érkeztek, senkitől nem
kértek el semmiféle dokumentumot és azt gondoţa, ezigy volt jól.
Most ehhez képest a ,,ku1túravá1tók'' kítalaltak, hogy akkor ez innentől kezdve nem így lesz,
,,ezentűl mindenkinek a személyigazolvtĺnyát fel kell villantania,magźxal is kell hoznia,be is kell
mutatnia és eztbeviszik egy rendszerbe, ott ki tudja, mi történik vele, táľolják, nézegetik naplőzzâk,
Ne úlzza a fejét Jegyzó Asszony' mert elhangzott a levélben, hogy naplózni fogâk úgy, hogy ne
tagadja, mert ide vanirva a levélben, amit Ön küldott ki''. Ne tagadja eztle, mert ott van benne ez
a sző, hogy naplózts, ott van benne a ľendelkezésben. Meg kell kéľdezni Jegyző Asszonýól, hogy
ezt hogy gondolta? Magyarâzza el, hogy miéľt akarja a testületi ülésekľe érkezőket ĺapLőzgatni?
Mindenfajta ilyesmi törekvést alapból, ösztönösen, kénýelen visszautasítani és ismételten
bebizonyosodik, hogy a liberálisok meg anagy globalisták, mindig a szabadság ellenségei és ez is
ebbe a sorba tartozik, aztkell, hogy mondjam, Megint ezrendjére bizonyosodik ez be.
A javaslata ezeknek a jogszabtiyséľtő pontoknak a hatályon kívül helyezéséről szól, de még tovább
is terjeszkedhetne, mert nyugodtan azt is javasolhatta volna, hogy ezt az egész jogszabâ|ývagy ezt
az egész polgáľmesteťr, jegyzői közös utasítást fiiggesszék fel addig, amíg meg nem vizsgálja még
egyszer az Adatvédelmi Hatóság. Természetesen hozzäjukis fog fordulni ez ügyben, sajnálja, hogy
még nem tette meg, nem volt ideje rá. Innentől kezdve most az ahelyzet és ez a mai napon a
gyakorlatban is kiderült, hogy most már csak személyi okmánnyal lehet belépni az épületbe, amit
elfogadhatatlannak tart.YaloszínuJegyzó Asszonyhoz eljutott a reklamációja és kapott tólęvćiaszt
is. A válaszźtban egy fél mondattal nem téľt ki az ombudsman}}l9-es állásfogla|âsâra, elismételte
a szabźiyzatot, egyetlen egy mondattal nem tért ki ana,hogy az ombudsman akkor tévedett, nem
tévedett, jól mondta' nem jól mondta , va1y mit kell kezdeni azzal az állásfoglalással, ami feketén-
fehéren ide van írva? Nagyon sajnálja, hogy Jegyző Asszony ezzel kezd el itt foglalkozni, egy



eti ülésekľe ésben van
lenne a fela iztositja a
gyébként ez lvállalt és

az on elődje szégyenteljes módon kilúgozott, kihipózott és soha nem valósult meg.'' Önnek azon
kellene faraddemégaza ;Ľil:iff:;il:ffi:,-'đbiztositaná ĺogy egyedüt á retĺaľtĺ
Kutya Pćtrt az, aki hajlandó néhanapj źn közvetiteni ezeket a testtileti üléséĹet. ,,Borzasztő ez a
teljesítmény Öntől, én azt gondoloń erľe biztosan nem lehet btiszke a jövőben.,, Már csak
tűzoltásként tudja ezt a javaslatot megfogalmazni, nem az ő dolga lenne, *"g ,"11 kellett volna
születni ílyen szabźtlyozásnak. Ezt a jogszabtůysértő ręndelkezést hatá,lyon Lĺr,til L"ll he|yezni,
ennek nyilvánvalóan önmagán túlmutató jelentősége van, meľt haeztmegósináţ aJegyzőłsszony,
akkor mi lesz a következő lépés, amit megcsinál, utána mit fog akkăr, es Ĺĺt og uLLo' 

'.'égkorltttozni ilyenfajta utasításokkal, meg rendelkezésekkel. Nem szăbad hagyni ezt, akkorib unnugţ
hibát követett el, hagýa,hogy ez a beléptető rendszer itt megépüljön. Nem śzabad,ottvolna t'agyăi,
akkor kellett volna ez ellen tiltakozni, sajnos akkoľ effe nem gonĺótt, most viszont, hogy itt szi{ontó
és szűkítő rendelkezés jelent meg ebben a jogszabźĺlyban, ezért azt gondoţa, most;Îött uiid"1"
egyfajtatiltakozâs kifejezésének. 

',Elnézést kérek, đe az alevél, amit kĺloott nekem az,hogy jogilăg
nem álţa meg a helyét abba majdhog)mem biztos vagyok, azpedig,hogy törvényséľtő gýfuorlatot
taľt fijnn itt ezzel az źilapottal, abban pedig pléne 100%-osan bizios vagyok, dě gyozion me' az
ellenkezőjéről, sok szerencsét".

dľ. Moldván Tünde
Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Jelenlévok! Annyit szeretne elmondani, hogy ez egy 2OZO-as
szabźtlyzat, aminek előírásait szeľették volna betaľtani és betartatni. répviselő ur levelét
megvtúaszolta, és ezt az álláspontját most is fenntartja' Azt szeretné képviselő úrnak mondani, hogy
a NAIH állásfoglalásra azért nem téľt ki, meľt ebben a szabtiyzatban sem okmányok másolatáľăí,

i?ľ",lŢĺľJ&Ľľ'Ţľ*'äĺľ;Î j:,ŤľJ#ii:"ţ1h:íI^::,

gondolja. 
nem tartalmazza, azért ez egy lényegęs különbség úgy

Az, hogy a nyilvánosság nincs biztosítva, aZ nem felel meg a valóságnak. Ide báľki, bármikor'
testületi ülésre, bizottsági ülésľe, ügyfélként, bárki bejöhet és egyedül 

".đk 
é. kizźĺrőlaga neve kerüĺ

rogzitésre, semmilyen más egyéb adatta nem és nem is fog. Ezt a szabtiyzatot leĘyeztették az
adatvédelmi tisztviselővel, aki szintén azt moĺdta, hogy ez megfelél a jogsźabëůyoknak.
Y âltozatlanul az i5 źůlâspontja is az,hogy ez megfelel a jogszabályoknak.
Még egy dolog, amit Szabó képviselő úrnak szeretne mondani, hogy ebben a szabźĺIyzatbaĺ a
Képviselő-testületnek nincs hatásköre, meľt ęz eąy belső szabályozźs, ami a Hivatalľa vonatkozik.
Természetesen tehet ajćnlâst a Képviselő-testület aľľa vonatkozőan, hogy a Jegyzo ezt nézze meg,
vizsgźija felül, de ęz egy olyan belső szab tiyzat, egy olyan belső rends zeft énnt, amit normatív
utasítás formájában adtak ki. Kéľi a Képviselő-testületet, hogy pontosan ezért ę.619l a hatfuozati
javaslatról ne döntsön, mert nincs effe hatásköre. Természetesen bármilyen ajánlást
megfogalmazhat a Jegyző szźtmźra ezzel a szabźiyzattal kapcsolatban, azt meg fogiak vizsgálni,
meg fogják nézni, az adatvédelmi tisztviselő véleményét ki fogjak kérni és mindenkinek konekt
tâjékoztatźlst fognak adni. Példaként megemlíti, mind a Fővárosban, mind országosan, a XII. keľület,
a XVII. kerület, Pţtra, Gyöngyös, Heves Megyei Koľmányhivatal' Gyöngyösi Jtrźĺsi Hivatal,
Szeged, Fovárosi onkormányzat és még több ólyu.' kozigazgatási szerv vezetett be beléptető-
rendszeľt, nem2023-ban, hanem mźr 2OŢ1-ben is. A Szabályzatrőla jelenleg ľegnáló tisztségviselők
2020. évtol mtlr tudomással bítak. Mindenkit biztosít aľról, hogy minden újpesti polgár ěs bárki,
aki be szeľetne jönni bármelyik ülésre, be tud ide jonni aYćrosházëra és ľészt vęĹet_az ülésen, a
portaszolgźtlattal együttműködve mindenkinek lehetősége Van elTe. Az, hogy képviselő úr direkt
nem teszi ezt meg, nem veszi e|ő a ktrtyajât és pľóbáţa ezzel mćsok munkáját nehezíteni, erről
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megvan a véleménye, de ezt nem szeretné most elmondani. Képviselő úľnak adott egy korrekt
tź|ékoztattlst ebben az igyben, és megkéľte, hogy a hivatali köztisztviselőkkel és vele szemben is
olyan magatartást tanúsítson, amit ők is tanúsítanak vele szemben.

Déľi Tĺboľ
Apró kiegészítése, hogy az Informatikai Biztonsági Szabćlyzat írja elo az ín. naplőzást, de a
naplőzás csupán aĺĺől szol, hogy on hozzâteszi a mágnesktrtyât és bediktálásra kertil a neve' ami
megjelenik a naplozâsban bizonyos ideig, mert az 30 nap után törlésrę kerül. Az Informatikai
Biztonsági Szabtiyzat megalkotásának kötelezettségét az állami és oĺtkormâĺyzati szervek
elektronikus informatikai biztonsâgtrőlszőIő 2013. évi L. törvény íľja elő. Még egy apľó kiegészítés
és ęzmźr csak személyes, szerinte az elm'űlrt 3 és fél évben sokat tűrtek képviselo úľral szemben, de
az ahaĺlgnem, amit megenged akoztisztviselőkkel, jegyzó asszonnyal, alpolgármesterekkel - az,
hogy velem szembe, az nem érdekli, mert nem foglalkozik vele -, az hrthatatlan és minősíthetetlen.
Ettőlkezdve, ha nem vá.ltoztat a stíluson és a hangnemen, akkor meg fogja vonni tőle a szót.

dľ. Tľippon Norbeľt
Tisztęlt Képviselo-testület! Azt gondolja) ma Magyaroľszâgon és a világban minden hivatal vagy
hatóságnak a hivatalos épülete beléptető rendszerrel működik. Aki ezen meglepődik, aznelTl tudja,
hogy hol él vagy mit lát a világból. A beléptető ľendszer egy teljesen bevett gyakorlat, ezen nem
kell meglepődni. Ahogy Jegyzo Asszony elmondta a képviselő-testületi ülések nyilvánosak, a
bizottsâgi ülések nýlvánosak, minden magyaţ állampolgár, aki el szeretne jönni, megteheti,
szeretettel teľmészetesen várják. Tudomása szerint, a jogászok, akik ezzel foglalkoznak, biztosan
jobban tudják, de állampolgáľi kötelessége mindenkinek magźnâl tartani a személyi igazolvtnytĺt
azért is, ha például a rendőrség igazoltatni akamźĺ bármilyen ok folytán, nyilván onnek már van
ebben tapasztalata. Ebből következik, hogy ebben semmilyen problémát, és kivetnivalót nem lát.
Szeretné felhívni a figyelmet és gyakorlatilag képviselő úr ismeľte be értelmezése szeriĺt, hogy
egyfajta provokatív módon tilt hozzâ a portaszolgálatot ellátó munkatáľsukhoz. Az
onkormányzatĺakva1y aHivatalnak azokat a ďolgozőit munkavállalóit, legyen azportaszoIgâ|atot
ellátó személy vagy bárki más, provokálni vagy olyan stílusban, olyan módon fellépni velük
szemben, ami séľtő, azt egytitalán nem tĄa szerencsésnek, sőt visszautasitja, hiszen ezen kollegák
gyakoľlatilag a munkájukat végzLk nap mint ilâP, azért jönnek be és nyilvánvalóan a
munkáltatójuknak, valamint a munkaköri leírásoknak és a szabályoknak megfelelően kell végezniük
a munkájukat, akkor is, ha on hajlandó elővenni aktĺrtyâjat,meg akkor is, ha nem hajlandó elővenni
akźĺrtyâjtú.
Nagyon fontos dologra hívná fel a figyelmet, meľt ez a,,belépteto ľendszer gate ügy'', talán elvinné
a fontosabb dolgokról a figyelmęt. Azért lássuk be, vannak képviselők, akik bizottságokkal,
beléptető ľendszerekkel és hasonló dolgokkal foglalkoznak, szivikjoga. Vannak olyanok, sokan
közöttük, akik sokkal fontosabb dolgokkal foglalkoznak. Gondoljanak bele, hogy október }-tńol
október I3-aig zajlik a Megbecsülés Program, ahol az újpesti nyugdíjasok, ebben a naąy
drâgasá'gban, ami ebben az orszâgban Van' 6.000 foľint vásárlási utalváný vehetnek ât 7 e\osztő
helyszínen és nyilvánvalőaĺ fľakcióvezeto úr is hozzâ fog ehhez szólni' Pusztán csak azt szerette
volna mondani, hogy ezek közügyek, ęzel<rő| el lehet mondani, hogy jó, nem jó, kinek mi a
véleménye tőla, ezekvalóban éľintik az újpestieket, akik az újpesti piacon vásáľolhatják le. Épül a
Fotér, épül a Városkapu park. Szécsi Péter képviselő únal éppen tegnap jârtak a Szent Imre utcában,
ahol a 2' ijtęm épül, megkezdődott Deák Feľenc utcában a zebra építése, most fejeződött be a
népszení Borfesztivál, péntekre alpolgármesteľ asszonyék szervezésében idősek napi rendezvény
lesz és sorolhatná százsztlmra azokat a kozügyeket, vagy a ľekortán futópálya, ahol Rádi Attila
képviselő úmak meglehetősen karakteľes véleménye volt, amellyel persze nem éľt egyet, de ő egy
valóban fontos, sok újpestit érintő közügyről bęszélt. Ehhez képest vannak, akik beléptető
ľendszerekről beszélnek, ffieg bizottságokľől. Azt gondolja, helyesen teszik, ha nem ülnek fel az
ilyen típusú provokációnak, amik itt e|haĺgzanak" hanem valóban sok újpestit, többezer újpestit
érintő közügyekkel foglalkoznakés azértdolgoznak,ki ellenzékben, ki kormányon, hogy Újpestnek
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jó legyen, és ez újpestieknek jó legyen, ne pedig ilyen belterjes dolgokkal, mint amit képviselő úr
tesz

Szabĺó Balázs
Kevésbé lehet azza| vádolni, hogy csak magtĺval fogadkozik mindig és nem foglalkozik újpesti
közügyekkel. Azokĺól a képviselőtáľsakľól is beszélhetne, akik viszonisemmivel nem foglalkoznak,
akik itt iilnek négy éve és nem szóltak méghozztĺ, se a maguk érdekében' se a közügy-eľdekében.
Ezęlçől a képviselőkľől is érdemes néha egy szót megejt eni. Aztgondoţa, nagyon örvendetes, hogy
van Megbecsülés Plusz, meg épiil a Fotér, de ennek az örue alatt' nem lehet ilyen ľendelkezéseket
hozni. Igenis rijpesti embeľek éľdekében szőlal fel akkoľ, amikor azt mondja, meg birâlja, hogy
személyi igazolvźlny kell a beléptetéshez. Nem aludta tt az ęlmlllt évtizedeket, nagyon jól tudjä,
hogy ebbe az irtnyba mennek a világban a dolgok, de nem jón râ, hogy mi indokolta ennek_az
intézkedésnek a bevezetését és a mostani gyakoľlati alkalmazásźĺt is. Abba beletörődött, hogy
mágneskártya kell 2020-ban, szerinte eZ nem volt jó lépés, de most egy új helyzet âl\t elő -rá1,hogy újpestiek most már nemcsak, hogy nem nézhetik otthon online az interneten keresztül ezeket
avitźlkat, mert van azért itt értelmes vita ebben ahtnba, ami néha elhangzik, ha nem is túl gyakran
és ezeket igenis joguk lenne nézni. Ha Jegyző Asszony itt nagyokat jogtszkodik, akkor
jogászkodjon már arról is, hogy miéľt nem tudják az újpesti emberek nézni ezsket a képviselo-
testületi üléseket? Erről miéľt nem gondoskodik, erre is térjen ki, mert erľe ugyanúgy nem tért ki,
mint a NAIH állásfoglalásra a levelében, amiľe hivatkozik. Jegyzo Asszony levele nem
minősíthetetlen színvonalú aztkell, hogy mondja, csak ugyanabból a rendeletből id,éz, amit ismer,
köszöni szépen, hogy elküldte, nem lett egy betűvel sem okosabb tole. Igenis van köze a NAIH
tilâsfoglalćlshoz, igenis azért van köze, mert rogzitik ezeket az adatokat. olvassa eI és nézze meg,
és hogy a GDPR-nak megfelel-e , azt még egyszer ellęnőriztesse le szakembeľekkel. Ezek szeint a
Yźroshtlzźtn dolgozó adatvédelmi szakember akkor nem jól tá|ékozott,lehet meg kéne mutatni neki
az ombudsman állásfoglalását és akkor hatha egy-éb megállapításra jutna. ,,Pontosan tudom, hogy
politikai megrendelést hajt végre ilyenkor, csak onnel vitetik el, meg on vitatkozzonDéri Tibor
helyett, tudom, hogy ez így működik, de ľendbe van, meľt hogyha valaki ebhez adja anevét, akkor,
azvź:,lla|ja ennek a következményeit is.''
Ha legközeIebbhozzźlszől, aľĺ.ől beszéljen legyen kedves, hogy új jegyzokéĺt" miért nem biztosítja
az online közvetítését ezeknek a testületi üléseknek. Nagyon jó, amit Déľi Tibor mondott, hogy
elkezdte megint fegyelmezni, hogy viselkedjen ,megahozzâszőlásaimost már túlmennek határokon
stb. Bocsánat, nem akaľt erről beszélgetni, Önök talaltźk ki, hogy ide ezentúl nem engednek be
embereket személyi okmányok nélkül. Erről nem akart egy peľcet se beszélni, ilyen ostobaságot ki
nem talált volna magźltől, de sajnos ez ki lett talźiva és gyakorlatban is alkalmazzćtk Elmondaná
Trippon Norbeľtnek, aki ,,hozzáköltötte'', hogy ő vitatkozott itt a vagyonortel' Igazźhól kipróbálta,
hogy ez a gyakorlatban valójában hogyan műkodik, és sajnos elkeseríto módon úgy működik, ahogy
aztmâr korábban említette. Nem vitatkozott, természetesen tisztelettudó volt, pontosan tudja, hogy
nem ő a hibás nem az a vagyonor, aki ilyenkor a munkáj tĺt végezve ott ül és kéri sajnálatos módon
a személyi okmányokat. Természetesen nęm túl boldog ettol, nemcsak azért, meľt neki amiatt plusz
munkát kell végeznie, hanem azétt is, meľt pontosan tudja, o is, hogy a törvényességet igencsak
súroló ľendelkezést kellneki végrehĄtaniaés rajta csattan az ostoľ. Nem éľti, hogy Jegyző Asszony
miéľt hozza ilyen helyzętbe az onkormányzat muĺlkavtila\őit. Ezt a módosítást semmi nem
indokolta. Valaki mondja el, hogy mi volt az indoka? Nem kell szavazni rőla, azért adta be, hogy
lehessen ľóla beszélni. Nem kell róla szavazni,mĄd azombudsman megvizsgálja még egyszeľ. Volt
már ilyen, emlékezzeĺek azol<ra a dolgokra, amikor pontosan tudta az Önkormányzat, hogy
törvénýelenségeket csinál - akkor még Dallos Andrea volt a jegyző asszony - pontosan tisztâban
volt vele, de csak azért is megcsinálta, mert ez volt a politikai megrendelés, Jegyző Asszony meg
ostoba módon ađtahozzáa nevét. Nem tudja, hogy ez a történet továbbra is fog folytatódni, de attól
tart, hogy igen. Minden politikai elvárást ezek szęrint Jegyző Asszony továbbra is teljesíteni fos.
Egyetlenegy dologban lnld Jegyzo Asszonynak igazat adni és valóban aZ az e-mail, amit küldött
titkárságvezeto asszonynak az lehet, hogy egy kicsit olyan hangvételű volt, amit nem szabadott



Volna megengednie. Nem ismeri őt, a neve is ismeretlen volt sztlmára, úgyhogy itt kér tőle a
hangnem míatt elnézést. Neki aztân végképp nem volt köze ehhez a t<iľténethez, de szégyenteljes
volt akkor is a tartalma annak a levélnek. Elnézést kéľ, o volt sajnálatos módon abba a helyzetben,
hogy neki vâ|aszo|t, de amint meglźltta ezt avâlaszlevelet, ilyen indulatok kezdtek el benne forrni,
ami most is gondolja, átjön, megltisződik. Valaki magyarázza el akkor, ĺe Jegyzo Asszony, mert
ő csak végrehajtja szerinte, akkor Polgáľmester úľ, mi indokolta ezt, ésha eztbevezette, akkoľ miért
tüntetett ellene 20l9-ben? Előkereste az akkori e-maileket és Déri Tibor is gratulált, ffiog ő is ťol
volt háborodva, hogy a Fidesz, hogy merészeh ezt azintézkedést bevezetni, hogy egytita|ân elmeri
kérni a személyi ígazoIvtný' Szerinte annak a Déri Tibornak igazavo|t akkoľ, még gratulált is neki
ez ügyben. Most is gľatuláljon, hogy eztbeaďta, de most meg itt fegyelmezi, hogy hogy beszélget.

Déľi Tibor
Nagyon szívesen el fogja mondani, ha képviselő úr befejezi ahozztszoltsât. Megkérdezi van-e még
éľdemi hozzźszőltlsa, mert három perce ugyan aztmondjďł

Szabó Balázs
Nem baj, o is meghallgat mindenkit tisztelettel, meghallgatta Trippon Norbeľtet is Perneczky
Lâsz\őt is, aki az e|őbb még a komposztálásról beszélt.

Déľi Tiboľ
Utoljáľa hívja fel képviselő úľ figyelmét, ha van éľdemi információja mondja el, vagy fejezzebe a
hozzâszőIâsát, még fél perc lehetősége van effe.

Szabó Balázs
Cinikusnak tĄa Jegyző Asszony válaszlevelében, hogy tűzvédelmi okokľa hivatkozik ebben az
intézkedésben, meľt ,,olyan gyakran szokott az Újpesti Yźľľosháza leégni, hogy erľe hivatkozva
szükséges az,hogy elkérjék az emberektől a személyi ígazolvźnyukat''.

dľ. Moldván Tiinde
Sajnos a lehetőség meg van ľá.

Szabó Balázs
Szomorú is lenne, de azt gondolja, hogy,,nem az Újpesti Yttoshźza égne le, hanem on égeti le
magât."

Déľi Tiboľ
Lezźrja a vitttt, és a Képviselő-testületnek nem kell szavazni erről aZ előteľjesztésről.
Az elmúlt 4 évben képviselő úr tökéletesen bemutatta azt, hogy nem lehet megérteni azokat a
dolgokat, amik itt elmondanak. A 2019-es NAIH állásfoglalás nem erről szólt. Anól szólt, képviselő
úľ, de ezt elmondtalegyző Asszony is, és olvassa el még egyszer avźĺlaszlevelet, azvolt a probléma,
és ezt az akkori jegyző meg is értette, hogy fogták az személyi igazolvtnyĄ, fogták alakcimktrtyât
és mind a két oldalát beszkennelték. A kifüggesztett adatvéde|mitźţékoztató pedig egy A4-es papír
volt, néhány mondattal altĺtźĺmasztva, ami nem felelt męg az akkori előírásoknak. Ezt a NAIH
teljesen joggal kifogásolta. Jelen pillanatban csak fel kell mutatni a szeméIyi igazolvtn1lt.
Megkérđezi, képviselő úľtól, hogy o valóban Szabó BaIttzs képviselő-e, meľt ném látja- a
megbízólevelét,ná'la itt van a fiókban. Lehet ezzel jźttszani, csak nincs éľtelme.
A ttĺzvédelmi előíľásokkal kapcsolatban elmondja, hatuzkeletkezik az épületben - soha ne történjen
- honnan tudják, hogy hány ember volt az épületben? Ha lenne munkahelye képviselő úrnak, akkor
lehet, tudná eţ,eket az előírásokat. Megköszöni Czinke Sára képviselő asszonynak ezt a
megtregyzését Úgy gondolja, egy ilyen beléptető rendszerrel bármikoilekérhető az,hogy hányan
taľtózkodnak éppen az adott épületben. Leztltja avitttt, és mivel nem tudnak miről szavazni, ezért



ozsváth Kálmán képviselő úľnak adja meg a szőt, aki jelezte, hogy két kérdése lenne az Egyebek
napirendi pontban.

ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármester Úľ! Tisztelt Képviselőtársaim! Két nap híjân, egészen pontosan két éwel
ezelótt202I.szeptembeľ30-aiképviselő-testületiülésenkértszót ezzelatémáialkapcsolatban.Ez
a viztorony és a zębra kérdése, alpolgáľmester úr eľről ma már mondott egy fél mondatot. Akkor a
Képviselő-testület egyhangúan tźtmogatta ezt a javaslatti, egészen pontosaň azt,hogy lámpás zebrtĺs
gyalogátkelőhely létesüljön ott aYiztoronynál Deák Ferenc utcában. Utolsó levelében, ámit ezzel
kapcsolatban Polgármesteľ úrľal váltottak, ami körülbelül másfél-két hónapp al ezę|otttöľtént, akkor
Polgáľmest er ut azt mondta, hogy 2023 . szeptember 4-én, tehát e hónap sżéptembeľ 4-én adj61 át a
kivitelezőknek a területet. Ezutánkörülbelül 3 héten keľeszttil semmi n"- o.tont ezena területen.
Tegnap éppen a három bizottsági ülés egyik szünetében sikeľĹilt arra elgurulnia és öľömmel

elkezdődtek ott a munkafolyamatok' Taltikozott 3-4 ott dolgoző
te tőliik, hogy pontosan mi tĺjrténik. ok elmondták' hogy 

", urěbrźr,
a keľül és elmondtttk azt, hogy ott felfestik a zebrát, szukitik az

úttestet, illetve két kandellábert is kihelyeznek. Ztĺrőjelbe teszi hozzá, nem tudja annak a két
kandelábemek lesz-e ott bármi értelme.

Déľĺ Tiboľ
Azért van szükség a kandelláberekľe, mert meg kell világítani a tertiletet.

Ozsváth Kálmán
Nyilván, ugyanakkor a lakók és az o külön kérése az volt, azon ttil, hogy fel van fęstve a zebra,
hogy lámpás gyalogátkelőhely is létesüljön ott' Úgy fudja, legalábbis ait moĺdtâk az ott dolgozo
munkások, hogy ez nem így fog történni, csak a zebráĺ fogják felfesteni, illetvę beszűkítik ótt a
teľtiletęt. Ezze| kapcsolatb an azt szeretné megkéľdezni Polgáľmesteľ urat, Alpolgármester urat, hogy
ęzvalőban így lesz-e, ésha ezt tényleg igy van, akkoľ miéľt spórolnak az ottélő embereken, illetve
a biztonságon?

dľ. Trippon Noľbert
Tisztelt Képviselő-testület! Képviselő úrnak nem kell feltétlen a helyszín eĺ tájékozódnia, de
örömteli, hogy vette a ftlradtsâgot és tájékoződ,ott. El fogiák neki küldeni a konkrét mrĺszaki
tartalmat. Azonmeglepődik, hogy onöknek máľ semmi se jó. Az volt azigény, hogy készüljön egy
zębra. olyan zebrttt lehet létesíteni, amilyen zebrźi a Közlekedési Hatóság engedélyez.- Ehiěz
nyilvánvalóan a közvíIágittst kötelezően elĺlirjá,k, ahogy Szabó Gábor képviselő úr álta|
kezdeményezettKźrolyi-Baross sarkán létesülo zebrźtnźi is előíľták' és atervezési folyamat olyan
volt, amit a Hatóság engedélyezett.
Máshogyan közęlítené meg a kéľdést és aztmondaná, hogy itt volt igény és valós igény egy zebta
létesítéséľe és ez azebra hamarosan el fog készülni a hatályos előírásoknak megfelelőén. MeĘegyzi,
hamźlr szőba keľült, akkor beszéljenek a többi zebrźĺről is, ne csak egy zębrźről beszéljenËk. Azt
gondolja, a gyalogos biztonság aZ eły rendkívül fontos igény Újpesten is és mindenitt. Az elmúlt
években jelentős beavatkozttsok voltak Újpest részérol és el kell mondani, hogy a Főváľosi
onkoľmányzatrészétől is, hiszen most épül a Deák Ferenc utcában a gyalogátkelő. Nâmľégen adták
át Molnár Tibor képviselo úr kezdeményezésére, akik keveset szokott szónokolni, tlm de annál
többet cselekedni a lakossággal kapcsolatot taľtva, a Tél utcai zebrais nemrég került átadásľa, sőt
térben ugoľVa egyet Eszal<ra, a Homoktövis utcai zebrćtkis nemrégiben keľültek źľĺadćĺsra.
Engedjék meg, hogy kiemelje dľ. Szabó Gábor képviselő ur tital kezdeményezett és szorga|mazott
már említett Károlyi István utca és Baľoss utca keľeszteződésben megvalósult zebrźľ-is. Megemlíti
a Külső Szllâgyi úton hosszú évek a\att az Újpesti onkormányzat fiiaĺsziroztlsźĺban, d,e aFőváros
által megvalósított zebrât is. A Leiningen-Vécsey utca kercsztezőďésben a Főváros alakított ki
lámpás csomópontot és zebrtĺt, de említhetné aktr aZ oceánárok és Farkaserdő utca
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kęręsztezođésében megvalósulő zebrttt is. Szintén lakossági, illetve képviselői kezdeményezésre
más helyeken is terveznek zebľákat kialakítani, de örĹil, hogy képviselő úr öľü1 annak, hogy zebra
épül a Deák Ferenc utcában.

ozsváth Kálmán
Megköszöni a félig-meddig kielégítő vtiaszźlt alpolgármester úrnak. Ltltszik, hogy a vtůaszttlsi
kampány félig-meddig valóban elindult. Megköszöni, hogy eztmegosztotta, de nem a Baross utcai
keresztezódés és nem a Tél utcai kęresztezodésľe volt kíváncsi' Mint több éve azokefi az ęmberekéľt
dolgozni próbáló képviselő, akik ott azon a kornyéken laknak, szźmâra fontosak. Pontosan lehet
tudni, hogy az gyakorlatilag Újpest egyik legveszélyesebb kereszteződése. Pontosan lehet azt tudni
Alpolgáľmester úr, ha Rákospalotáľól a felüljárón mondjuk 80-90-el, aktn egy motoros' aktr egy
autós ott elszáguld és a Deák Ferenc utcába szeretne kikötni, akkor elég nagy eséllyel nem fog sok
esetben lelassítani. Alpolgármesteľ úr regnálása idején is voltak ott nagy balesetek, adott esetben
halálos balesetek is.
Lehetséges, hogy a köszönet nyilvánításával kęllett volna kezdeni, és ha ezt elmulasztotta, akkoľ
engedje meg, hogy ezt most megtegye. Koszoni szépen, hogy bár 2 naphţanŻ év késéssel , de azffi.
talán csak sikerül majd átadni ezt akereszteződést. Ön is pontosan tudja, hogy sokkal fontosabb az,
hogy nem csak egy öt csíkból tůlő zebrâs kereszteződés van ott kialakítva' hanem lámpás
keresztezőđés van ott kialakítva. Nyilván nagyon fontos, hogy kandeláberekkel meg legyen
világítva teľĹilet, de sokkal fontosabb lenne az, hogy ott egy lámpás keresztęzodés is kialakításra
kerĹiljön. Lehetséges, hogy a mai képviselő-testületi ülés 2. napirendi pontjánál kellett volna ezzel
kapcsolatban felszólalnia, amikor a költségvetésről volt szó. Rádi Attila képviselő ur, ezt biztosan
pontosan meg tudná mondani, hogy mondjuk egy ilyen lámpás kereszteződés kialakítása mennyibe
kertilne. Nem tudja, hogy utólag lehet-e ezt módosítani, szeretné azt kérni most itt a képviselő-
testületi ülésen, hogy szavazzanakerľől. Vizsg tijamegaz onkorm źnyzat,hogy van-e erre lehetőség
és ha igen akkor mennyiért.
Megismétli, amit 2 éwel ezelőtt is kért, és amit több tilésen is kért és most is azt szeretné kérni, és
ez nem csak a személyes kérése, hanem az ott lakóknak is a kérése, hogy az óbiztonságos, testi
épségük megőrzése és védelme éľdekében, ne csak zebrâs,hanem lámpás gyalogátkelőhelykerüljön
kialakításra és erľől, ha kell' most döntsön a testület.

Rádi Attila
Szeretne néhány mondatot mondani Trippon Norbert alpolgármesteľ úľnak. Szeretné, ha igazat
mondanának' nem baj az,haezt megteszik. Szeretné, hogy amikor az onök eredményeiről szót
ejtenek, akkor a tényeknél maľadnának. Szeľętné aztkérni Önöktol, hogy amennýben valamilyen
kezdeményezéssel előállnak, akkoľ gondolják végig azt,hogy azt Önok taltĺItak-e ki, avagy sem.
Nem probléma az, ha onök tala\tak ki, nýlvánvalóan ez a dolguk, ezért vannak itt, hogy Újpestet
elorébb vigyék, viszont vannak olyan ügyek, amelyek nem az Önök ľegnálása alatt keletkeztek.
Alpolgármesteľ úľ kétszer is megemlítette, hogy Szabó Gábor képviselő úr javasolta a Baľoss utcai
gyalogátkelőhelyet a Baross-Károlyi keręsztezodésben. Az olvasva saját e-maiţei között, hogy
2019. július 25-én, arról értekezik az akkori kollegáival, hogy a Károlyi-Baross utcán elvégezték a
fénymérést , me5szeţeztékhozzâ az engedélyt az építéshez,beszéltek a lakókkal. Akkoľ, amikor on
aĺľőlbeszél kétszer is megemlítve, egyszerre megemlíti elszólta magźú, véletlenülrosszul mondta,
ľosszul emlékezett, de onöknél ez most már egy trendé vált. Ene nincs szükségük. Azt gondolja,
intelligens emberek, onöknek vannak eredményei, gondolataik és nýlvánvalóan haladnak előrě a
maguk tempója szeľint, amellyel nem elégedett, de ez most nem számít. A múltat végképp eltöľölni,
oda máľ ne menjenek vissza. Ha Szabó Gáboľ javasolt valamit, akkoľ hivatkozzanak râ, de ezt a
gyalogátkelőhelyet nem Szabó Gábor javasolta.

Déľi Tibor
Megkéľdezi Rádi Attila képviselő urat, hogy melyik gyalogátkelőre gondol, meľt kettő is van azoî
a tertileten?
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Rádi Attila
A Baross-K źroly gy alogátkelőről beszél

Déľi Tiboľ
Kettő gyalogátkelő épül ott.

Rádi Attila
Amikor onök ide jöttek 2OIg. októberében, annak a gyalogttkelőhelynek a világítással, mindennel
együtt megvolt az engedélye, azt csakmeg kellett építeni' Aztnemkellett javasolni, elő kellett venni
a Váľosüzemeltetési osztályľól és meg kellett építeni. onöknek ehlhezkét és fel év kellett, erľől is
beszélgethetnek. Párbeszédet is folytathatnak erről és magyarttzhatja a semmit' Tehát, legyenek
szívesek aľra hivatkozni és azt emlegessék fel, amelyek valóban Öncjkhöz tartoznak.,,Nincs azzal
semmi gond, de azért a múltat végképp eltörölni, ennyire ne téľjünk már vissza''.

Peľneczky László
Mint a 14-es választókerĹilet képviselője szól hozzâ.2O1l' február 11-én egy egyeztetés
kezdeményezett, ahol az volt a téma, hogy az Istvántelki úton megszínt az a lehetőség,Îogy fel
lehessen hajtani a felüţáľóra. Ennek kapcsán elmondta, hogy milyen forga1omte"l'''ĺt uĺ
beruházásokľa, megoldásokľa lenne ott lehetőség. Ennek a beszélgetésnek a során tĺibbek kozott az
haĺgzott el, hogy ottazlstvántęlki útról felhajttshozkellene egy lámpa, ami akkori áľon 70.000.000
forintba keľülne, az egy dolog, de annyira ,,visszatorl asztanźĺ" adott esetben délutáni órákban a
forgalmat, hogy nem éri meg megtartani, valamint nagyon ľövid idő alatt fel lehet jutni ahid,lźbźnak
megkeľülésével a hídra. Ha valaki esetleg nem akaľja megkeľülni a Stop Shop-ot, hanem fel akarna
menni jobbľa ahidra, akkor egy egyperces kerĺilőt kell tennie, eztmegtudja tenni er.rol azoldalľól'
Ennek kapcsán kerĺilt sző arľa, hogy kellene oda építeni ęzt a bizonyos zebrtĺt és felmertilt az a
kérdés, hogy kellene esetleg oda is ltmpa. ott az avtiaszhangzott el emlékei szerint, mivel annýra
közel van a sarokhoz aZ a csomópont, ezért ott visszatorló dna a forgalom, nehéz lenne ezt
behangolni és ezértmondták, hogy oda valóban egy ilyen szűkítéses zebraindokolt lenne, de lámpa
valószínűleg nem' ami a hídról lezúduló foľgalmat szabźůyozná. Megjegyzi, ahidon 50-nel leńet
menni, tehát ha itt 80-nal jönnek, akkoľ már régen rossz.
Nagyon tttmogatnâ azt,hogy ezt a csomópontot, akáľ ennek azIsvtntelki úti keľeszteződésnek az
újľa megvizsgźiattlva| egyben kezelve megvizsgálják és akáľ itt is meg ott is legyen lámpa. Itt volt
foľgalomszámlźitĺs, egy ilyen csomagot ma1a is támogatni tudna, de emlékei szerint ugy hangzott
el, hogy ott, ezért nem indokolt a lámpa.

Déľi Tiboľ
Van egy jó híre ezzel kapcsolatban. A leendő metľó építésénél ez a csomópont teljes egészében
átépülne és a metľóépítéssel pârhuzamosan, jelenleg nem megoldhat ő, ez azutolsó információ, hogy
a BKK semmiképpen nem fogja tudni megoldani ezt a problémát. Azza|, ha itt a foľgalom
źĺtszervezodik, márpedig a majdani metroépítés kapcsán át fog alakulni és a felüljáró útbuľkolata,
illetve akömyezo űtszakaszok útburkolata is teţes egészében meg fog vźůtozni,illetve aYíztorony
irânyźha fog egy pár méteľt elmenni, akkor lesz lehetoség arľa, hogy ott lámpás keľeszteződést
alakítsanak ki, mivel lámpás kereszteződés kialakítása van tervben. Azt javasolná a kormtĺĺypźńi
képviselőknek, azért is lobbizzanak, hogy ez a metrőberuházźs valamikor elkészüljön . Zârőjelbe
jegyzí meg, hogy az összes engedélyes terv elkészült a Főváros számára. A kiviteli tervek
elkészítése nagyjából 2 és fél milliárd foľintos költséget jelentene. Ha ezért tudnának a jövő évi
költségvetés tárgyalásakor, aminek mźr az L sztĺmumódosítása megtörtént, ha esetleg oda még bele
tudnának ,'szuszakolni" 2 és fél milliárd forintný lehetőséget a metró meghosszabbításának, kiviteli
tervezésének és tenderdokumentációnak elkészítéséľe, annak nagyon-nagyon tudnának örülni.
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Nagv István
Az elmúlt egy ora megmutatta' miért helyes az aKépviselő-testület döntése, hogy nem kívtlĄa,
hogy a TV egyenes adásban közvetítsę a képviselő-testületi üléseket. Ezt pontosanigazohta. Úgy
tűnik, Trippon Norbeľtnek mindenľől a propaganda jut az eszébe, aki egyébként és ezt szővâ tette
neki, polgármesterjelöltként jelenik meg az újpesti médiában, holott ő nem polgáľmesteľjelölt
egyelőre még' A DK-nak sem polgármesterjelöltje, ezért megkéri ót ęzen az uton is, hogy
taľtózkodjon ettol, mint ahogy taľtózkodjon attól is, hogy itt felsorol olyan eredményeket, amikľe
inkább kudarcként kellene tekinteni. I1yen például az Újpesti Plusz Megbecsülés Program, amiben
Ż éven keresztül ellopták a lakosságtól a lehetőséget, és most az erÎe az évre jutó támogatást
o daadj ák az âll arĺry o1 gároknak, mert v tllasztás ok kö z el ednek.
Itt a testületi ülésen lehetőség van aÍtą hogy megkéľje Pemeczky LźszIő alpolgármester urat,
számoljon be a Képviselő-testületnek az elozo alkalommal meghirdetętt és sokat vitatott újpesti
rezsitámogatásról' Milyen eredménnyelzajlott? Hźlnyan, és összęsségében milyen összeggelkaptak
ebből támogatást? Sorolhatná az összes többi kudarcok, ilyen például aztĄpesti oltás pľogram. Ezek
mind kamuk, ebből semmi az égvilágon nem történt meg' vagy ha meg is töľtént va|ami, akkor jóval
alacsonyabb szinten, mint ahogy aztmegigéľték. Sorolhatĺâ avźiaszttsi ígéreteket is, de nem teszi'
Ezt is csak azért teszi meg, mert alpolgármester ur az elobb itt egy látványos propagandábakezdett
annak kapcsán, hogy most éppen osztanak a nyugdíjasoknak 6.000 Ft-ot. Kéri, eztfejezzékbe, mint
ahogy azt is kéľi, hogy a ,,végletesen kivéreztetett'' Újpesti onkormányzat vźĺrosvezetése és a
baloldali képviselői, szüntessék megazt a gyakorlatot, hapéldául elkészül azebra, akkoľ ünnepséget
rendeznek, hogy már egy éve elkészült az a zebta, aminęk mâr 3 éve kellett volna készülni, vagy
ünnepséget rendeznek, hogy elkészijlt a Levendula park és felvonul oda a képviselő. Ez szeinte
burkolt kampánýámogatás és ennek nem lesz jó vége.

ozsváth Kálmán
Ehhez csak annyit szeretne a tisztelt városvezętés figyelmébe ajánlani, illetve monđani, hogy két
nap híján két éwel ezęlőtt egységesen döntöttek arľól, hogy ott milyen keresztęzođés kialakításáľól
|esz sző. Abban benne volt nyilván a kandeláber, nyilván a zebrts ťolfestés, nyilván a szűkítés,
tâblâzâs, minden' ami ęzzęl kapcsolatos, de amit akkoľ is hangsúlyozott, és azőtatöbb bizottsági és
képviselő-testületi ülésen is hangsúly ozott, nem az o tĺtalacĺoia, nyilván neki is fontos, meg az ott
lakók, meg aZ aľľa közlekedők szempontjából a legfontosabb, hogy lámpás kereszteződés kerüljön
kialakításra. Nem tudja ez mennyibe kerül, ennek nem szakéľtője, vizsgáljfü meg, vagy ismét
szavazzanak eľről, most itt a képviselő-testületi iilésen.

Déľi Tiboľ
Tâjékoztatásképpen elmondja, emlékei szerint az a zebra, ami a Megyeri úti Lidl-nél található
körülbelül bruttó 120.000.000 Ft, csak a lźtmpa 25.000.000 Ft. ozsváth Kálmán képviselő úr
ügyrendben kéľ szót.

ozsváth Kálmán
Elmondja, lehet, hogy nem iigyrendi ahozzászőlása, de a 25.000.000 Ft nyilván egy embeľélęthez
sem méľhető. Nem akar senkiľe érzelmi befolyást gyakorolni, de azért valahol mégis. Egyfelöl
annyira nem érdekli, hogy mi van a Megyeri úti Lidl-nél lévő keresztezésénél, de igen, meľt az is
nagyon fontos' Most ezzel atémtĺval kapcsolatban jött, ígéretvolt ľá, döntés volt vele kapcsolatban.
Tudomása szerint a költségvetési foľrás is megvolt rá. Nem érti, hogy miéľt nem történt me1 ez a
fajta kialakítása.

Déľi Tĺboľ
Az elmúlt fél őra vagy 20 perc beszélgetésében azért elhangzott &Z, d.ę majd mindjárt
Alpolgáľmester úmak atadja a szót, hogy jelenleg még nem az Újpesti onkoľmányzat az
engedélyező hatóság. Tehźlt, ha szeretnének valamit megvalósítani és azt gyakorlatilag nem lehet
megvalósítani, mert nem járul hozzá a Közlekedési Hatóság vagy éppen a BKK, aki egy felettes
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szerv és mindehhez jóvríhagyás kell, akkor gyakorlatilag nekik is meg van kötve a kezük. Ismét
hangsúlyozza,hogy ez akeresztezodés teţes egész ébeĺ tiépítésre kerül, amennyiben majd ęEyszer
a metróépítés elkezdődik.

Nągy Istvánfrakcióvezető úr az ülésről ]7,32 órakor távozott, íg1l a Képviselőłestület ĺétszáma ]9
/ő leu,

dľ. Tľinnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testĺilet! Fľakcióvezető úrnak volt igaza, aki aztmondta, hogy hagyjuk abba, de
talán ne hagyjuk abba, hanem talán csillapítsák a kedélyeket. Jól |ëiszik,hogy azellenzék most máľ
kampánýa fogott, már semmi se jó, mindenben a hibát keresi, aktlkźnis cšomót keres, az élő ft,ŕla
is beleköt, de ilyeneket nem szeretne mondani, mert aztgondolja, frakciővezető úrnak tényleg ĺgaza
van abban, hogy ne csináljanak kampány képviselő{estületi ülést.
Néhány megjegyzést tenne a legnagyobb jóindulattal. Rádi képviselő úr elmondt a azt,hogy a múltat
végképp ne töröljék el és azt gondolja, ez a mondatlega\źhbis önmagában' egy jogos felvetés.
Yĺsszaidézné, amikor a Szilas Multisport B,âzistől, az Aktiv Partľól és a rekoľt tLî futőpâlyâţől
értekeztek, valamint a Semsey futókörľől, kiemelte, hogy pârtállástól függetlenül készült el és
milyen sokan hasznźijźlk például a Szilas Aktív Parkolt vagy a Semsey futokĺirt. Véletlenül se
szeretné a múltat eltörölni ilyen értelemben, tehát e fęlol szeretnémindenfeleképpen megnyugtatni
képviselő urat.
A másik, amire szeretné felhívni a figyelmet, lehet, hogy téved, és ha téved, akkoľ őszintén elĺézést
fog kérni, ez valőszinűleg egy pontatlan figyelmetlenség lehet, ďe a 2O21-es képviselo-testületi
hatźtrozat tudomása szerint űgy szol, hogy ezen az utszakaszon Yíztorony-Deáť Ferenc |Ltca, a
biztonságos kĺjzlekedés érdekébęn zębrával ellátott gyalogos átkelőhely létęsítését ttĺmogatja a
testület. Azt gondolja' ellenőri zzék Ie ezt a képviselő-testületi hatźĺrozatot, meľt ha jól emlékszik,
akkoľ gyakorlatilag most betrĺ szerint hajtják végre a Képviselo-testület egyhangúan elfogadott
álláspontját és építik meg ezt a zebrźĺt. E'gy aprő megsegyzést tenne' de nem bántó szándékkal,
véletlenül se vegyék eztptrtpolitikai szándéknak, de amikor éppen megépítenek egy zebrźÍés nem
vitatja képviselő úr aktivitását ebben a kérdésben, Szabó Balâzsképviselő úr aktivitását sem vitaţa,
ő is többször szóba hozta, hogy erre szükség volna, de amikor számonkérik ľajtuk és arľa céloznák,
\ogy ez nincs rendbe, holott tudomása szerint a testületi hatźĺrozattal megegyezik. Megkéľd ezi, az
onök 9 évében hćĺny zebra épült? Lętt zebra vagy nem lehet zebľa? Azt gondolja, nem 2019 után
lett balesetveszélyes ez a csomópont, hanem máľ elotte is az volt. 9 éven keresztül miért nem
építették meg, de nem akarja ezt mondani, és azért tekintse úgy, mintha nem is mondta volna, meľt
nem gondolja, hogy nekik ilyen pártpolitikai csatáľozásokba kellene bocsátkozniuk. oruţenek
közösen, hogy van egy zebra, ez azebramegvalósul és egy ilyenzebrabiztos, hogy biztonságosabb,
mintha nem lenne zebra' Ennek ellenére azt gondolj a, igény szerint semmi akad,tĺIya annak, hogy
eztmegvizsgálják, nem is kellróla szavazni. Mi sem természetesebb, megvizsgâIjźi<a felvetését, de
örüljenek már végre egyszer, hogy valami jó dolog töľténik és nem csináljanak belolę pártpolitikát.

Szabó Balázs
Nem akaľt hozzźszolni, de most mar annyi minden elhangzott itt és mégiscsak a 10-es
választókörzetről beszélgetnek itt máľ jó ideje. Azt gondolja, hogy ozsváth Kálmán, amit 2 éve
beterjesztett, aztmźľ jő régen meg kellett volna csinálni, o is mindenféle pártpolitika nélkül mondja,
,,Szégyenkęznékva1y a lesiilne a képemről abor, ha én egy vacak zębrtinem tudnék megépíteni
úgy, hogy egy 100.000-es várost vezettek." Tudja, hogy sok objektív akadźĺIyavan, éľti, elhangzott,
dę akkor minek ülnek a város élén emberek, ha még egy zebrźú se tudnak... Megkérdezhetné, hogy
mi van a Maholányi Zsolt köľzetében megígért zębrźlval. Gondolja, azza| sincs semmi. Kész van?
Nem tudja, fogalmam sincs, azértkérdęzi.Ez azebta biztos, hogy nincs kész2 éve és ebben a
tekintetben szerinte Ozsváth Kálmánnak igenis igaza van, amikor ęzt szâmonkéri, és ugyanolyan
határozottsággal kéri szźĺmon, mint ahogy mondjuk o a Kossuth utcai felújítást. Nem számon kéri,
hanem mondjuk úgy, hogy szorgalmazza, és nagyon örü1, hogy Ozsvtúh Kálmán 25.000.000 Ft-ot
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mondott be, hogy annyiért szeretne zebrćl/- építeni, męrt akkor nagyon reméli, hogy nem kerül
veszélybe a Kossuth utca 68 felújítása. Nem pont azt aŻ5.000.000 Ft-ot fogiák átcsoportosítani egy
zebrtlra. Nagyon megijedt, amikor ez asztlm elhangzott. Valamit tényleg akkor most már talźůjanak
ki' hogy ęz a zębra megépüljön. Fél óľája, ffiog 40 perce vitatkoznak egy zebrtról. o is úgy
emlékszik, ahogy Trippon Norbert mondta, valóban ,,vilâgstâs nélkül zehrźlt" fogadtak el. Nem
nézett utźlna, de fejből így emlékszik' ennél nagyobb baj, hogy még egy ,,vilźęitâs nélküli'' sem
tudott elkészülni 2 év alatt.Bíz1kbenne, hogy akkor most már valamikor tényleg elkészül.

ozsváth Kálmán
Megköszöni az ott lakók nevében, hogy mondjuk 80%-ban a közos vállalásukat teljesítették. Még
egyszeľ köszöni szépen és örĺil neki' mert tényleg egy nagyon fontos beruhźzt.s, nagyon fontos
fejlesztés, embeľéletek és emberi sorsok és családok soľsa is múlhat rajta. Nem szeretne belemenni,
hogy abban a bizonyos 9 évben, mondjuk a 20I9-et megelozo 9 évben hány útfelújítás, hány
járdafelújítás, hány óvoda, iskola, stb. felújítás történt, akkor lehet, hogy nem 54 másodpercet
beszélne, hanem jóval többet. Ne menjenek most ebbe bele' történt, ami töľtént 20l9-ben' onöknek
most lehetősége van rá, hogy,,vi11antsanak'' valamit.
Ha nem jól emlékszik vagy adott esetben jegyzokönyvbe keľült bele rosszul, akkoľ kéri, hogy
módosítsák. Ha o emlékszik rá rosszul, akkor elnézést kér. Legyen egy olyan megoldása ennęk az
ügynek, hogy most döntsenek arról' hogy igenis átcsoportosítanak effe a teľületre, eĺľe a
keresztezodésre megfelelő összeget. Vizsgálja meg a vttosvezetés, hogy mekkoľa ez az összeg.
Milyen garanciźlt tud vállalni arra a városvezetés . . . . . .K<jszöni szépen, tehát akkor az alpolgármester
'ír ezt így elismeri és akkoľ meg fogják vizsgálni ezt a dolgot.

dľ. Trippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő ir| Az,,elismerem" szőIt visszautasítja, meľt nem tudja, hogy mit akar vele
elismeľtetni képviselő úr. Természetesen a jegyzokönyvben elmondta, most is elmondja' hogy
tudomása szerint az ahatfuozat, amit egyhangúan elfogadtak nem tartalmazza ezt a kitételt, de a
tévedés jogát fenntĄa, ahogy képviselő úr is fenntĄa a téveđés jogát és ezt mind a ketten le
fogiák ellenőľizni. Képviselő úľ felvetéséľe teľmészetesen jegyzőkönyvbe foglaltanrogzitik, hogy
megvizsgáltatjâk annak a lehetőségét, hogy lehetséges-e, indokolt- e és milyen költségen az, amit
képvis elő úr felvetett. Jegyzőkönyvb e fo glalták b el eíľj ák.

Déľi Tĺboľ
Rádi Attila képviselo úľnak adja meg a szőt, és utána ozsváth Kálmán képviselő úr 2. kéľdésére
térnek át.

dr Szabó Béla képviselő úľ az ülésről ] 7,4 ] órakor távozott, így a Képviselő-testület létszáma 18 fő
ĺett'

Rádi Attila
Egyetért Nagy István frakcióvezető unal, akinek el kellett mennie, hogy zârjäk |e ezt a vitá;-, de
azért Îelhivja Tľippon Norbeľt Íigyelmét, bâr ő tudja, meľt ő a|kalmazza azt a módszert, hogy nem
szeretné elmondani, azttn e|mondja, kis mosollyal a szź|a sarkában. o se szeretné elmondani, de
elmondja, vagy elmondja, de nem szeretné elmondani, mindegy a sorrend' I99O őtanem épült ott
gyalogátkelőhely sem Trippon úľ első alpolgáľmestersége idején, az ovén sem és a Trippon úľ 2'
alpolgármestersége idején sem. Tehát Tippon úľ első és az o kettő alpolgáľmesteľsége és Tľippon
iľ 2. alpo|gármesteľsége idején, tęhttt 2-2-ben vannak, tehźú ez alatt nęm épült gyalogátkelőhely
ezerl a helyen. Nyilvánvaloan ajegyzőkönyvből ki fog derülni, ęmlékei szerint zebra szerepelt az
előterjesztésben.
osszességében aZ eredeti g.ondolata az volt, hogy legyenek szívesek és az Önök eredményeit
propagźĺlják amely rlem aZ Önök eľedményei, ott nem kell, hogy elismerjék, csak nem sajátítsáĹ ki
saját maguknak, hiszen azol<kal egy egész hivatal dolgozott, kollegák dolgoztak. Konkľétan, ennél
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a gyalogtLtkelohelynél a Főváľost kellett ,,lenyomni'', mert egyébként nem engedélyezték a lámpa
elhelyezését, meľt nem volt megoldva és végül másik oszlopról vettek tń ćLralTlot, Ezekĺehéztigyěk
voltak. Azt szeretné kérni, de azt már megb.eszé|ték,hogy ztrjtĺklre, ez nem kampanyťogćts. Azt
gondoţa, nekik is vannak eredményeik, Önöknek is van eľedménye és azt lôgalâuď taľtsák
tiszteletben, ezt szeretĺé kémi.

Déľi Tiboľ
Megköszöni a hozzászoţâst, leztĺrja ezt a kérdést. Ozsvtĺth Kálmán képviselő úľ 2. kérdése
következik.

ozsváth Kálmán
Szintén levęlezésben állnak Polgármester úrral ebben atémźtban is.2023.július ó-án Soós Edvinnel
és a tőle megľendelt Íilmekkelkapcsolatban a következo kérdéseket tette fel. 1 kérdés: Hány darab
ún. imázs videót sztlmlá'zottle a Glokalis Kft. az Újpesti Sajtó Kft-n ek? Z.kérdés: Rendőrségi eljárás
s,orán hâny darab ilyen videó került ź.ŕtadt.ľ;ra? 3. kérdés: Hány darab videót nem tudott tľĺadni az
Ujpesti Sajtó Kft. a Rendőrségnek? 4. kérdés: A videók jelentős része mais megtalálható külĺjnfele
online felületeken, akkoľ melyek ezek afelületek, illetve hol találhatók? 5. kérdés: Hány daľab videó
ţem jelent meg még sehol az ttadź-sa soľán? 6' kéľdés: A Glokalis Kft.-nek volt-e szerzoďése az
onkormányzattal, vagy a Hivatallal, ha igen milyen idoszakban és milyen értékben szźĺmltzott a
cég? Ezekre a kérdésekľe kéľt vźiaszt, Polgármester úľtól nem kapott, a munkatźĺrsźio|egy olyan
vâIaszt kapott, hogy ,,Tájékoztatom, hogy a megbízási szerzodés alapjźnkiztrőlag az elkészült és
tiaďott videók után perc alapon töľtént a szźlmlakibocsátása és ennek elszámoltatása.'' Eddig a
váůasz. Egyetlen kérdésére se kapott vźĺlaszt, és nem kapta meg a dokumentumokat sem ezzel a
témtwal kapcsolatban sem. Ismételten megkéľdezi, hogy a 6. kérdésére mikor kaphat vźĺlaszt a
városvezetéstől, cégvezetésľől, akárkitől, és mikor kaphatja meg ezeket a dokumentumokat?

Déri Tibor
Tâjékoztatja képviselő urat, hogy ezeket a képviselői kérdéseket2023. augusztus 31-én tette fřll és
a képviselői kérdésekre vonatkozo vtłlasz, a kérdés beérkezését követően 30 napon be1ül kerĹil
megválaszolásra' Úgy gondoţa, hogy ebből az időbőł, a Polgármesteń Hivatal és ä Polgáľmesteri
Kabinet még nem csúszott ki, a következő napokban képviselő úľ erľe vźiasztfog kapni,

ozsváth Kálmán
2023.július 6-ttntette fel a kérdését' sosem volt eľős matekból, de most már lassan 60 nap telt el.

Déľĺ Tiboľ
Arľa a levélľe képviselo úmak válaszoltak, ment válasz, csak valószínűleg
nem tuđja éľtelmezni' Mivelmost már mindenki mindenhez hozzászőI, elmonđja, a kéľdés az arrő|
szól, hogy felteszi a kérdést, válaszolnak vaEY, ha éppen nem tudnak válaszolni, akkor 30 napon
belül válas zolĺaka kérdésre. IJ gy érzi,most kezdenek elmenni abba az irtĺnyba,hogy Önök felteszik
a kérdést a testtĺleti ülés után pár nappal, majd a testületi ülésen ugyanezt a kérdést felteszik. Kéri,
vtrjźtk meg a 30 napot, és mindig, ahogy most is, válaszolni fognak, ahogy megválaszolták a
fakivágásra vonatkozó kérdéseit is, csak akkor lehet, hogy on nem tudta értelmezni ezęket a
vźiaszokat, amiket a kérdésekre adtak. Ugy gondolja, a válaszadâs pár napon belül teljesülni fog,
legyen szíves avtĺlaszt elfogadni. Az SZMSZ a|apjan avźiaszra vita nélkül kell reagálni. Trippon
Norbeľt alpolgáľmester úr ügyľendben kért szőt.

dr. Tľippon Norbeľt
Ugyrendben elmondja, hogy a Képviselő-testület Szervezetí és Működési Szabá"lyzata alapjtn a
képviselő tehet fel kéľdést a Képviselő-testület ülésén, semmi akadâlya ninosen' çsak az szMsz
szerint, a Képviselő-testület ülését megelőzően 3 óráv
jövoben ehhez tartani magukat.
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Déľi Tiboľ
Szabő Ba|âzs képviselő úr szintén ügyľendben kér sző. Felhívja
ha nem ügyrendben szól hozzá, el fogja venni a sző.

Íigyelmét,

Szabó Balázs

ŢJsľrendben elmondja, a képviselő úr floltesz 6kérdést és visszaélésszeriĺen nem válaszolnak neki.
Irásba is fijltette ....

Déľi Tiboľ
Ügyrendi javaslatot vámak. Mi azügyrendi javaslata képviselő úr?

Szabó Balázs
Az,hogy legyenek szívesek válaszolni képviselő úmak

Déri Tiboľ
Köszönjük szépen az SZi|ĺ4SZ szerint válaszolni fognak a feltett kérdésekre.

Ozsváth Kálmán
Ebbęn Trippon Norbeľt alpolgáľmester úrnak teljesen igaza van, csak ebben a szituációban,
megmondja ószintén, nem tudja, hogy mit tegyen, amikor 2023. július 6-tln tett fel 6 teljesen
egyszeru,magyar nyelvenmegfogalmazottkérdést. Eľre áttolták avźiaszadźłs lehetőségétazegyik
újpesti cégnek. Sehonnan nem kapott vźůasz, kitérő vźiaszokat kapott, konkľét véůaszokat egyik
esetben sem. Nem kapott számadatokat, nem küldtek tlt szerzodéseket, nem kiildtek ât a
dokumentumokat ebben atémtĺban, csak azt hajtogatják folyamatosan, hogy,jó oké, akkor majd
valamikoľ válaszolunk''. Megismétli, július 6-tn, igaz hogy nyár eleje volt, nyilván a kollegáknak
is szükség vaÍL a pihenésľe, de gondolja, hogy azért maradt ott még valaki, aki ebben tudott volna
segíteni. Ha ľend lenne az Önkormtnyzatban, illetve a különbözo cégeknél, akkor nyilván
gombnyomással át lehetett volna küldeni ezeket a dolgokat. Természetesen csak azokat a dolgokat,
amik nem bíľósági eljárás aIâÁrtoző vagy rendőrségi eljárás alâtartozó dolgok. Azt gondoţ a,ha a
hivatal va1y az onkoľmányzatvalakitől, egy cégtől megľendelt bizonyos szolgâltatásokat, annak
igenis nyoma kell legyen a Polgármesteri Hivatalban vagy egy ktilső cégnél.

Déľi Tĺboľ
Hangsúlyozzaképvĺselő úmak ment vá\asz alevelére. Szabó BaItĺzs képviselő úr jelentkezettmég
kérdéssel, megadja a szőt.

Szabĺó Balázs
Ez a sztoi tetszeni fog szerinte sokaknak, foleg, hogy o a foszeľeplője. Nem azértmondja el, mert
magźrő| akar megint beszélni, a magánügyét most közüggyé teszi, meľt űgy érzi, hogy van
közérdeklődésre számot taľtó helyi kcizügy jellege is ennek a töľténetnek. Azújpesti végľehajtókľól
fog beszélni' most lett egy kalandja velük ....

Déri Tiboľ
Elmondja, az SZMSZ 40. $-a alapjân a képviselő a Képviselő-testület ülésén önkormányzati
ügyben, felvilágosítás kérése céljából kéľdést tehet fel. Hangsúlyozza, ónkormźnyzatot érintő
kérdésben, nem közéleti kérdésben. Megkérdezi képviselő uľat, hogy a személyes töľténete
mennyire önkormányzatot érintő kéľdés?

Szabó BaILáns

---]ly1
Az újpesti embeľeket ez érdekelheti
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Déri Tiboľ
A felvezetésből kiindulva valószínűsíti, hogy az önkormányzatot érintő kéľdéshez gyakorlatilag
semmi köze nincsen.

Szabó Balázs
Valamennyi szerinte kell, hogy legyen.

Déľi Tibor
Felhívja képviselő úľ figyelmét, hogy amennyiben a története nem Újpest onkormányzatćĺtérinto
ügy, akkor be fogja ľekeszteni az ülést.

SzabĺĎ Balázs
Majd a végén.

Déri Tiboľ
Képviselo ut, az sZMsZ 40' Ş-a kristálýisztán fogalm az,legyen szíves ezzel nem visszaélni' Ha
nem önkormttnyzati ügy lesz az, amit mondani akar, akkor el fogja venni a szot és berekeszti az
ülést

Szabĺí Balázs
Ismerve ugye a fel azért fo galmazza męE P ol gármester úr.

ţ
Déľi Tiboľ
Nem azért foga|mazza azétt, mert a Képviselo-testületnek van egy SZ}y'rSZ-I és az
alapjtn működnęk.. amennyiben nem önkormányzati ugy lesz az, amit
mondani akaľ, akkor aszőt és berekeszti az ürest

Szabó Balázs
Akkor felteszi szóban a kérdést Polgáľmester úrnak' aki ennek az Önkorm tnyzatnak a vezetoje,
van-e tudomása Polgármester úmak, illetvę a vźrosvezetésnek arról, hogy Némethné dr. Erd8si
Kľisztina onálló bírósági végrehajtó, aki a Munkásotthon utca 44-ben dolgozik és az irod,ttjtĺban
dolgozo Dr. Vagyon Júlia végrehajtó-helyettes és dr. Szendrei Gyöngyvér végrehajtó-jelölt, olyun
gyakorlatot folytat, mely aránýalan mértékben és a fokozatosság elvét figyelmen tłvul nagyva
foglal le vagyonttrgyakat látóköľükbe kerülő ügyfelektől? Hallotte ilyen informźĺciőt az elńĺt
években, mióta on a Polgáľmester? Ez belefért u ŕé.dé.b"?

Déľĺ Tiboľ
Nem, mert nem az onkormtnyzatot énnti

Szabĺi Balázs
Mindjárt elmondja, hogy ez miér1közügy.

Déľi Tiboľ
Utoţára ťlgyelmezteti a Tisztelt Képviselő ura.

Szabĺí Balázs
Ezt most el szeretné mondani, mert közben kiderült, hogy ez avégrehajtó több újpestivel szemben
így jâr el és általános gyakorlatként alkalm az olyandolgokat, amiket elvileg neki nem lehetne. Volt
egy biztosítóval egy ügye és állításuk szeľint többet fizettek ki neki, szerinte kevesebbet ťĺzettek,
vissza kell nekik fĺzetnie. Ez ttĺrgya|ás nélkül jârt birősagon és egy ítéIet született. Sajnos nem
fellebbezte meg és eljutott nagyon hamar eţ'lhez azujpesti végľehajtóhoz. A lényeg az ębben a
töľténetben, hogy ez a birősélgi végľehajtó, mint kideľült, olyan vagyontárgyakat foglal le egy
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pitiáneľ osszegú követelésnél, amiket neki nem feltétlenül kellene' szabadna. Tudomására jutott,

hogy ez a bírósági végrehajtó, akit az előbb említett, Némethné dr. Eľdősi Krisztina általános
gyakoľlatként alkalmazza és tobb olyan újpesti...

Déľi Tibor
Kösźönjük szépen képviselő úľnak, mivel nem önkoľmźnyzatiugy, az onkormanyzat semmit nem
tud ilyen esetben tenni. Javasolja képviselő úrnak, illetve a károsultaknak, hogy forduljanak a
közjegyzóikamarâhoz, illetve azlgazsâgýgý Minisztériumhoz, aki a legmagasabb felettes szerv.
Tâjékoztatja a Képviselő-testület tagtrait, hogy a februrĺľban elfogadott Munkatervtől eltéľően,
októbeľ 19-e helyett, október 26-aîIesz akövetkező testtileti ülés, a hónap utolsó csütoľtökén.

Az elnök az ülést 17,55 óľakotbezfuja.

K.m.f.
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